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ŚMIERTELNE POTRACENIE PIESZEGO
JAROCIN
Cmentarna ztndziejka 
nic nie wskórała 
u rędziny, wiec 
zgtnsita się na 
palicie
JARACZEWO
„Trzynastki” 
dla ponad 
70 pracowników

► s. 11

KOLTIN
Mieszkańcy krzywa 
patrzę na podwyżkę

NOWE MIASTO
Gdzie grasują 
włamywacze, a gdzie 
jest najwięcej 
wypadków 12
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z Grzelakiem, kle 
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10 najdziwniejszych 
ślubów

Trendy 2016
w  bukietach ślubnych 

W eselnicy przy stole,

i
f

\  czyli ślubne menu
Czytaj „M agazyn Ślubny"  na ► s. llm-12m i 17m-19m

Zobacz, kto zdobył tytuł
Superbabka 2016!
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Ważne! Zmiany 
w  kodeksie pracy
Teraz umowy na czas określony ograniczone do trzech ► *. 13

„ P o z n a j  
S t a c h u  p o  
z a p a c h u ”
czyli o tym, 
że partnera 
na życie wybiera... 
nasz nos
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Fundacja pomaga spełniać marzenia.
Wszak to „Ogród Marzeń”

Już po raz szósty wolontariusze Fun
dacji „Ogród M arzeń” będą kwestowali 
na terenie powiatu jarocińskiego, zbiera
jąc pieniądze na potrzeby podopiecznych 
jarocińskiej fundacji. Ona stała się lokalną 
instytucją, o „Ogrodzie M arzeń” słyszał 
chyba każdy mieszkaniec. Pomoc, którą 
niesie od prawie sześciu lat ma konkretny 
wymiar finansowy i rzeczowy. Również 
dzięki zbiórce ulicznej, którą w olonta
riusze zwani „Wesołymi Ogrodnikam i” 
przeprowadzają w czasie, gdy zbliża się 
wiosna.

Serce Mieszkańców Ziemi Jarocińskiej 
zawsze było wielkie. Każdego roku pobi- 
jaliśmy rekord naszej zbiórki. Wierzymy, 
że i tym razem będziemy mogli ogłosić

PIOTR PIOTROWICZ
prezes Południowej Oficyny Wydawniczej

o sukcesie kwesty. Ale nie do końca cho
dzi tutaj o liczby, choć, jak wiadomo, są 
one niezwykle istotne. Wrzucając datki 
do puszek pokazujemy przede wszystkim 
naszą solidarność z osobami dotkniętymi 
przez los, wiarę w wartości humanistyczne, 
takie jak empatia, wrażliwość na Fos dru
giego człowieka, zrozumienie czy dobro. 
Zresztą każdy może sobie dopowiedzieć 
to, co ma w sercu.

Dziękujemy za wszelkie dary, jakie przez 
wszystkie lata otrzymała Fundacja „Ogród 
M arzeń”. Jesteśmy pewni, że wspólne 
dzieło znowu urośnie w siłę, dzięki Waszej 
pomocy. Bo fundacja pomaga spełniać 
marzenia. Małe i nieco większe. Wszak 
to „Ogród M arzeń”.

Oferty pracy z Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie zgłoszone w okresie od 27 lutego do 7 marca
•  Pracownik do dociepleń - murarz - Zakład Remontowo-Budowlany Rafał Cierniak Wilkowyja • Psycholog - konsultant - Jednostka Wojskowa Jarocin
• Stolarz meblowy - PHU Jasz Witaszyczki • Sprzedawca - PHU Everest Jarocin •  Stolarz meblowy - PPHU Marko s.c. Zalesie •  Doradca klienta - Pośrednictwo 
Finansowe Kredyty Chwilówki Tychy (miejsce wykonywania pracy Jarocin) •  Pracownik produkcji - Zakład Przemysłu Mięsnego „B ie rnack i”  Golina
• Sprzedawca - Spółdzielnia Handlowo-Produkcyjna Zgoda Jarocin •  Szwaczka i tapicer -  PHU Monika Szóstek Żerniki •  Mechanik samochodowy - Mechanika 
i Blacharstwo Pojazdowe Krzysztof Piasecki Jarocin • Technik informatyk - Comtex Tadeusz Minta • Ślusarz, ślusarz - spawacz, operator prasy krawędziowej, 
malarz - lakiernik proszkowy - Zalmet Sp. z o.o. Zalesie * Pracownik biurowy, przedstawiciel handlowy - Gastromax Jarocin

STAN BEZROBOCIA W POWIECIE JAROCIŃSKIM OD 19 DO 25 LUTEGO

liczba '  zarejestrowani 
bezrobotnych

2.609 71
(dane orientacyjne z PUP Jarocin)

wyrejestrowani wyrejestrowani,
którzy podjęli pracę

33 18

STAN BEZROBOCIA W POWIECIE JAROCIŃSKIM OD 26 LUTEGO DO 3 MARCA

liczba
bezrobotnych

zarejestrowani

2.607 121 .

wyrejestrowani, 
którzy podjęli pracę

48
Oprać, (ann),

SONDA ia r o c in s k a łS k
9  Zawsze lam, gdzie Ty

k-

Czy jarocińska policja 
powinna dysponować 
radiowozem 
z wideorejestratorem?
Jestem kierowcą i uważam, że tak

Nie jestem kierowcą i uważam, że tak

Jestem kierowcą i uważam, że nie

Nie jestem kierowcą i uważam, że nie

Nie obchodzi mnie to

39%
3%

Oddano 304 gtosy

Z PRZYMRUŻENIEM OKA...

TRZECH W  TAKICH  
SA M YC H  M A R YN A R K A C H

SZYBKO POSPRZĄTALI R O ZLA N Ą  
KAW Ę

- Pomocy - zawołał radny Grzegorz Warmuz w przerwie sesji kotlińskiej 
rady, po tym jak wylał kawę. Na apel kolegi odpowiedział szybko Zbigniew 
Orpel. Wziąt paczkę chusteczek higienicznych i zaczął wycierać stół.

Panowie tak szybko uwinęli się z posprzątaniem rozlanej kawy, że 
nic nie zostało dla Krystyny Paterczyk z biura obsługi rady, która chciała 
również pomóc radnemu -e Wilczy.

Większość kotiińskich radnych stara się na sesji 
wyglądać elegancko. Jeśli nie ubierają garnituru, 
to obowiązkowo mają chociaż górę od niego.

Ostatnio trzech radnych przybyto w takich 
samych marynarkach. Nie wiadomo, czy Zbigniew 
Orpel, Robert Szyszka i Radosław Wałkiewicz 
byli na wspólnych zakupach, czy też przypadek 
sprawił, żę mają takie same ubrania. A może 
w którejś z galerii była jakaś atrakcyjna promocja 
dla samorządowców?

TRZEBA W Y B U D O W A Ć  
W IĘK SZY G OK DLA  KOBIET

Przed rozpoczęciem koncertu operetkowego w ja- 
raczewskim ośrodku kultury z okazji Dnia Kobiet, 
burmistrz Dariusz Strugała złożył przybyłyrrT miesz
kankom życzenia oraz zakomunikował, że GOK jest 
za mały i należałoby coś z tym zrobić. - Myślę, że 
trzeba wybudować jeszcze większą salę, bo z tego 
co wiem, wszystkie panie, które chc ia łyby tu  być, 
n ie  zm ieściłyby się - powiedział włodarz.

1. Przełom 
w  poszukiwaniach 

zaginionego 25-latka

2. Zobacz, jak w yglądają kandydatki 4. Awaria ciepłociągu
na Superbabkę i która w ygryw a! w  Jarocinie. Kilka tysięcy

3. Głosuj na Superbabkę 2016  roku! ludzi bez ogrzewania

5. 20 ton żywności do 
rozdania za darmo 

[WIDEO]

OGŁOSZENIE SPOŁECZNE

P rz e k a ż  1 %  
na marzenia

dzieci

F U N D A C J A  

O G R Ó D  M A R Z E Ń  
KRS 0 0 0 0 3 7 0 9 9 7

OGRÓD
MARZEŃ
JAROCIN

http://www.jarocinska.pl
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JARACZEWO

Kto przejmie przedszkole i czy bodzie 
w nim miejsce dla trzylatków?

Duże zmiany czekają przedszkole 
w Jaraczewie. Stowarzyszenie Roz
woju Wsi Siedlemin, które do tej pory 
prowadziło placówkę, z końcem roku 
szkolnego rezygnuje i władze gminy 
muszą znaleźć kogoś na jego miejsce. 
Jerzy Jakubowski, dyrektor Gminnego 
Zespołu Ekonomiczno-Administra- 
eyjnego Szkól w Jaraczewie na razie 
nie chce się wypowiadać w tej spra
wie twierdząc, że jest ona rozwojowa 
' udzieli wszelkich informacji, "kiedy 
będzie mógł podać więcej szczegółów.

Przedstawiciele stowarzyszenia 
prowadzącego do tej pory przedszkole |  
w potbwie lutego spotkali się z rodzi- |  
cami dzieci poszczególnych grup, by |  
wyjaśnić-wszelkie wątpliwości. - Pani |  
wiceprezes porozmawiała z rodzicami & 
‘ przedstawiła wszystkie procedury - & 
mówi Karina Muszalska, dyrektorka 
przedszkola „Niezapominajka". - W li
ście, który każdv z rodziców otrzymał, było 
dokładnie napisane, ie  będzie zapewnio
na ciągłość pobynt dziecka w przedszkolu 
i nie ma się czego bać. Nastąpi tylko 
zmiana organu prowadzącego - dodaje.

Na razie szefowa placówki nie

Przedszkole w Jaraczewie czekają duże zmiany

spotkała się z żadnymi negatywnymi 
sygnałami ze strony rodziców. - Myślę, 
że zarząd stowarzyszenia na tyle wyjaśnił 
tę sprawę, że takie glosy się nie pojawia
ją. A przynajmniej nie dotarły’ do mnie 
- wyjaśnia Muszalska.

Kolejną bolączką dla zarządza

jących przedszkolem są zmiany, jakie 
wprowadziło rządzące Prawo i Spra
wiedliwość, w myśl których to rodzice 
będą mogli zdecydować, czy posiać 
swoje 6-letnie dziecko do przedszkola, 
czy do szkoły. Od tych decyzji będzie 
zależeć, czy władze placówki będą mo

gły przyjąć od września 3-latki. - Nasze 
przedszkole jest czterooddziałowe. Nie 
mam dodatkowej sali, żeby zorganizować 
zajęcia dla trzyletnich dzieci. Rodzice 
będą mogli zadecydować o przyszłości 
swoich pociech na podstawie wyników 
obserwacji i oceny dojrzałości szkolnej. 
Te wyniki będziemy wydawać w połowie 
marca i wtedy być może rodzice podejmą 
decyzję w przypadku kilkorga dzieci o tym, 
żeby wcześniej posłać je  do szkoły. Na 
dzień dzisiejszy posiadam siedem wol
nych miejsc na przyszły rok - wyjaśnia 
szefowa „Niezapominajki”.

Z dokumentów, które do tej pory 
wpłynęły do placówki, wynika, że wśród 
zgłoszonych dzieci przeważają właśnie 
trzylatki. - Jeżeli nie zgłoszą się te. któ
re będą musiały realizować obowiązek 
przedszkolny, przyjmę młodsze dzieci. 
Na terenie gminy Jaraczewo praktycznie 
ćo roku jest też taki problem, że część 
maluchów przychodzi wyłącznie na czas 
realizacji obowiązku przedszkolnego. Jeśli 
pojawi się taka sytuacja, będę musiała 
przyjąć właśnie je. Jeśli nie, wtedy będę 
postępować zgodnie z ustawą rekrutacyj
ną - dodaje. (seb)

► JAROCIN FESTIWAL 2015 _________  *___________ ______

Acid Drinkers wystąpi z M otórhead \
Acid Drinkers dołączyło do grona 

artystów, jacy wystąpią na tegorocznym 
festiwalu w Jarocinie (7-9 lipca). Pozna
niacy zagrają utwory legendarnej grupy 
Motórhead. - fo  bez wątpienia będzie jeden 
*7 najmocniejszych punktów tej edycji. Z  przy
jemnością wrócę do Jarocina, do którego mam 
ogromny sentyment. To tam wszystko się dla 
nas zaczęło na początku lat 90. Dobrze wspo
minam również ubiegłoroczną edycję - fajna 
scena, świetny dźwięk, po prostu zawodowe 
europejskie warunki - ocenia Tomasz „Ti- 
tus” Pukacki, cytowany w komunikacie 
Przysłanym przez agencję Prestige MJM,

współorganizatora imprezy. Koncert ma być 
hołdem dla zmarłego w grudniu Lemmyego 
Kilmistera. wokalisty i basisty Motórhead.

Lista zespołów na Jarocin Festiwal 2016 
ma zostać zamknięta w połowie marca. 
Dotychczas poznaliśmy jedenaście forma
cji - trzy z zagranicy (Slayer. Five Finger 
Death Punćh i The Prodigy) oraz siedem 
z Polski (TSA, Farben Lehre, Oberschle- 
sien, Luxtorpeda. Kobranocka. Kabanos, 
Koniec Świata i Acid Drinkers). Karnety 
na imprezę kosztują obecnie 270 zł. Im 
bliżej rozpoczęcia festiwalu, tym będą one 
droższe. (igi)

Śmiertelne
potrącenie
pieszego

51-latek zmarł w szpitalu, 
po tym jak prowadząc rower 
został potrącony przez auto 
osobowe.

Tragedia rozegrała się na 
drodze Siedlemin - Potarzyca 
w niedzielę około godz. 18.30.
- Mężczyzna prowadzący rower 
w kierunku Potarzycy zosta ł 
potrącony.przez renaulta clio
- informuje mł. asp. Agnieszka 
Zaworska, rzecznik prasowy 
Komendy Powiatowej Policji 
w Jarocinie. Poszkodowany 
trafi! do  szpitala. - Pacjent 
miał obrażenia wielonarządowe 
i w wyniku tych urazów zm arł - 
informuje dr Włodzimierz Bu
dzyński, kierownik medyczny 
szpitala w Jarocinie.

Ofiarą wypadku był bez
domny mężczyzna z powiatu 
krotoszyńskiego.

Do tragedii doszło na te
renie niezabudowanym  nie
oświetlonym. - Akurat tamtędy 
przejeżdżałem i tego potrąconego 
mężczyznę zabierało ju ż pogo
towie. Uderzenie m usiało być 
potężne, bo buty tego pana leżały 
na asfalcie, nie wyglądało to do
brze - mówi jeden z kierowców, 
który najechał na zdarzenie.

D okładnie okoliczności 
ustalą jarocińska policja i pro
kuratura. Ciało mężczyzny za
bezpieczono do sekcji zwłok.

Autem kierował 23-latek 
z gminy Jaraczewo. Był trzeźwy.

51 -latek jest drugą osobą, 
która straciła życie na drogach 
powiatu jarocińskiego w tym 
roku. Dwa tygodnie tem u 
w Kotlinie na krajowej „11” 
33-latek jadący fialem seicento 
z nieustalonych przyczyn zje
chał na przeciwległy pas jezdni 
i zderzył się z ciężarówką.'po* 
czym jego auto stanęło w pło
mieniach. Mężczyzna zginął 
na miejscu.

(era)

Nie mamy nic do ukrycia - mówi otwarci dla mieszkańców i chce żeby wprost tych przeszklonych drzwi. Wi -
starosta Bartosz Wilczak i pokazuje widzieli, że tu znajduje się sekretariat dok na urzędowy korytarz i odwrot-
Przeszklonc drzwi do sckretaria- zarządu powiatu. _ nie ma teraz... asystent starosty
•u zarządu powiatu. To nowość To oficjalny powód. Po urzędo-. Wojciech Raś (zdjęcie). - Każdy 
w urzędżie. - Drzwi byty zamknięte, wych korytarza krąży, że nie jedyny, nas tutaj widzi, widzi, że pracujemy,
nieprzeszklone i nie było widać, jakie - Dzięki temu starosta wie teraz, kto jest bardzo sympatycznie - tłumaczy
Pomieszczenie się tutaj znajduje - wchodzi i wychodzi Z urzędu - wska- urzędnik i przy okazji żerkowski
tłumaczy starosta. - Pokazujemy, te  żuje osoba związana z powiatem, radny.
nie mamy nic do ukrycia, jesteśm y - Wystarczy zobaczyć, kto siedzi na (nba)

Szklane drzwi starosty
O G Ł O S Z E N I A

Zespół Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach
ZESPÓŁ SZKÓŁ

Gimnazjalisto! Ciekawe zawody! 1 p
• TECHNIK LOGISTYK
• TECHNIK WETERYNARII
• TECHNIK ARCHITEKTURY KRAJOBRAZU
• TECHNIK AGROBIZNESU
• TECHNIK TECHNOLOGII ŻYWNOŚCI
• TECHNIK ORGANIZACJI REKLAMY. FOTOTECHNIK
• TECHNIK OCHRONY ŚRODOWISKA
DZIEŃ OTWARTY - 1 8 .0 3 .2 0 1 6 ^ - ^

Zespół Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach

w w w . t a r c e . p o w i a t - j a r o c i n s k i . p l

http://www.jarocinska.pl
http://www.tarce.powiat-jarocinski.pl
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W IEŚCI
KRYM IN ALN E
J  Pijani na drogach
6 lutego w Wyszkach zatrzymano Roberta R. z gm. 
Jarocin. Jadący daewoo tico miał 1,2 promila alko
holu w organizmie.
2,3 promila alkoholu nadmuchał Mirosław J. z po
wiatu Krasnystaw. Pijanemu kierowcy BMW poli
cja przerwała jazdę na ul. Popiełuszki w Jarocinie 
w środę po południu.
0,6 promila alkoholu miał w organizmie Paweł B. 
z województwa podkarpackiego. Pijanego kierowcę 
ciężarowego mercedesa zatrzymano na ul. Św. Ducha 
w Jarocinie ostatniego dnia lutego.

J  Jechali nieostrożnie, spowodowali 
kolbje i dostali mandaty

5 marca na ul. Zamkowej w Jarocinie kierująca 
hondą nie zachowała należytej ostrożności podczas 
zmiany pasa ruchu i doprowadziła do zderzenia 
z prawidłowo jadącym oplem. Sprawczynię uka
rano mandatem.

3 marca na skrzyżowaniu krajowej „ 11 ” z ulicą Ko
lejową w Witaszycach doszło do zderzenia autobusu 
z ciężarówką. Kierujący dafem obywatel Ukrainy 
wjechał w tył autobusu JLA. Sprawcę ukarano 
mandatem. Nikt nie ucierpiał w zdarzeniu.

2 marca na ul. Poznańskiej w Mieszkowie mieszkanka 
gminy Jarocin jadąca seatem ibizą nie dostosowała 
prędkości do warunków panujących na drodze i wje
chała do rowu, za co została ukarana mandatem.

Tak samo zakończyła się kolizja na ul. Wrzosowej 
w Jarocinie. Jak ustaliła policja, mieszkaniec gminy 
Jarocin kierujący oplem astrą nieprawidłowo skręcił 
i doprowadził do bocznego zderzenia z fordem escor- 
tem, którym jechał inny mieszkaniec gm. Jarocin.

- 2 marca na ul. Św. Ducha w Jarocinie mieszkaniec 
gminy Jarocin jadący peugeotem 307 uderzył w tył 
fiata punto. Również na tej samej ulicy i tego samego 

,  dnia doszło do podobnego zdarzenia. Jadąca sko
dą fabią uderzyła w tył renaulta megane. Sprawcy 
otrzymali mandaty od policji.

W rowie przy krajowej „11” w Mieszkowie zakoń
czył jazdę kierujący busem. Mieszkaniec powiatu 
pleszewskiego został ukarany mandatem. Do zda
rzenia doszło 1 marca.

Tego samego dnia na drodze Żerków - Jarocin 
zderzyły się ftzy auta. - Kierująca BMW mieszkanka 
[wwiatu krotoszyńskiego na luku drogi nie dostosowa
ła prędkości do panujących warunków, zjechała na 
przeciwległy pas i doprowadziła do bocznego zderze
nia z jadącym oplem, którego prowadził mieszkaniec 
powiatu jarocińskiego. Jego auto wpadło na lewy pas 
ruchu, na który najechał na nie jadący prawidłowo 
alfą romeo mieszkaniec gminy Jarocin - relacjonuje 
ml. asp. Agnieszka Zaworska, rzecznik prasowy 
Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie.

29 lutego na krajowej „11” w Witaszyczkach kie
rujący fordem nie zachował bezpiecznego odstępu 
pomiędzy pojazdami i uderzył w tył fiata. Sprawca 
zdarzenia został ukarany mandatem.

Tego samego dnia na krajowej „11” w Mieszkowie 
kierujący ciężarowym manem z naczepą mieszka
niec powiatu łódzkiego nie zachował wystarczającej 
odległości pomiędzy pojazdami. Aby uniknąć zde
rzenia z poprzedzającym 'autem zaczął hamować, 
ciężarówka stanęła w poprzek drogi, blokując skrzy
żowanie i mszcząp chodnik. Nieostrożny kierowca 
dostał mandat.

(era)

48 tysięcy złotych
wyłudził
„na policjanta”

J  Podszył się pod oficera Centralnego Biura Śledczego. Wmówił 88-latkowi, że szajka oszustów 
planuje na niego napad. Naciągacz kazał mu przekazać oszczędności do depozytu sądowego. 
Po 48 tys. zl przyjechał mężczyzna pokazujący policyjną legitymację. Po pewnym czasie senior 
zorientował się, że padł ofiarą wyrafinowanego oszustwa.

Do niecodziennego zdarze
nia doszło w czwartek na jed
nym z większych osiedli domów 
jednorodzinnych w Jarocinie. 
- Zadzwonił telefon. Odezwała 
się bardzo głośno kobieta. Powie
działa: „Przyjechałam. Chcę cię 
odwiedzić, ja k i tam jest num er”? 
Podałem. Nie zdążyłem się zapy
tać, kto mówi, bo rozłączyła się - 
opowiada 88-letni jarocinianin.

Z jego relacji wynika, że po 
kilkunastu minutach ponownie 
zadzwonił telefon. Tym razem 
senior usłyszał mężczyznę. - 
Przedstawił się jako Marek Za
jąc, pracownik Centralnego Biura 
Śledczego. Podał num er swojej 
legitymacji. Mówił, że są na tro
pie szajki, która chce mnie najść. 
Dla pewności, że mówi prawdę 
kazał m i zadzwonić na num er 
997. Zatelefonow ałem . Ode
zwał się mężczyzna i potwierdził 
wszystko, co mi tamten przekazał. 
Później zatelefonowałem jeszcze 
na inny num er i powiedziałem, 
że się połączyłem . M ężczyzna, 
który odebrał, pow iedział, że 
jestem  współudziałowcem akcji 
i nie wolno m i się z nikim  łączyć. 
Zastrzegł, żebym nie odkładał 
słuchawki telefonu. Zaczęła się 
kołomyjka. Najpierw, co 10 minut, 
potem, co 20 i wreszcie, co pół 
godziny miałem się odzywać do 
tej shichawki i meldować: „Panie 
Marku ". To wszystko trwało dwie 
godziny - opisuje zdenerwowany 
88-latek. Mężczyzna po drugiej 
stronie słuchawki relacjonował 
seniorowi, że ścigają złodziei. 
W jednej z relacji referował, że 
zatrzymali oszusta. W kolejnej 
było, że go przesłuchują i „za
czyna sypać”. - Najgorsze było 
to, nie wiem, byłem w amoku. 
Zapytali, ile mam pieniędzy. Po
wiedziałem, że mafń 48 tys. zł.

Kazali m i złożyć te pieniądze do 
depozytu sądowego. Bo szajka  
planuje na mnie najście - opo
wiada.

Naciągacze polecili jaroci- 
nianowi pozamykać drzwfi nie 
w puszczać nikogo obcego. 
Zgodnie z ich instrukcją pie
niądze podzielił na dwie czę
ści i zapakował w dwie różne 
reklamówki. - Przyszedł facet, 
pokazał legitymację i przekaza
łem pieniądze. W międzyczasie 
jeszcze powiedział, że akcja prawie 
zakończona. Na 16.30 zaplano
wali przesłuchanie w moim domu 
z prokuratorem. Za pół godziny'po 
przekazaniu pieniędzy pan Marek 
kazał się odezwać przez telefon. 
Jak się odezwałem, to ju ż telefon 
był głuchy. Wtedy zorientowałem  
się, że zostałem oszukany i za
dzwonił na policję - opowiada 
mężczyzna. *

Po oszczędności życia se
niora przyjechał szczupły męż
czyzna w wieku 25 lat! Dlaczego

pieniądze nie były na rachunku 
bankowym? -A  pani wierzy w te 
banki, ja k  lak na nie narzekają ? - 
odpowiada pytaniem na pytanie 
okradziony senior. Dodaje, że 
pieniądze były zaplanowane na 
remont domu.

Śledztwo w tej sprawie pro
wadzi jarocińska policja. - Kiedy 
poszkodowany zadzwonił do nas, 
był bardzo zdziwiony, że dyżurny 
nic nie wie, że była taka akcja - 
mówi ml. asp. Agnieszka Zawor
ska, rzecznik prasowy Komendy 
Powiatowej Policji w Jarocinie.
- Należy jednak pamiętać, że po
licja nie chodzi po domach i nie 
pobiera od nikogo w taki spo
sób pieniędzy. Gdy ktoś z taką 
propozycją wychodzi, powinno 
to natychm iast wzbudzić naszą 
czujność - podkreśla policjantka. 
Apeluje, aby dzwonić na policję- 
przed przekazaniem pieniędzy,- 
a nie po ich przekazaniu.

To nie jedyni oszuści, któ
rzy w ostatnim czasie pojawili

się na naszyrti terenie. W piątek 
ich ofiarą padła 86-latka z osie
dla Kościuszki w Jarocinie. Do 
jej mieszkania weszła nieznana 
seniorce kobieta. Oferowała do 
sprzedaży kurtkę.
- Podczas demonstracji ubrania 

jarociniance zginęło 1.000 zł- 
z portfela, który leżał na stole
- opisuje rzecznik prasowy ja 
rocińskiej policji.

Funkcjonariusze apelują do 
wszystkich o ostrożność oraz 
stosowanie zasady ograniczone
go zaufania w stosunku do osób 
kontaktujących się telefonicznie 
w sprawie pożyczek lub prze
kazania pieniędzy, oferujących 
do sprzedaży różne rzeczy. Po
dobną przestrogę kieruje okra
dziony mężczyzna. Przyznaje, że 
wielokrotnie słyszał o różnych 
oszustwach. - Nigdzie nie podali, 
że powołują się na CBŚ i każą się 
łączyć z policją na uwiarygodnie
nie. To mnie zgubiło - przyznaje 
załamany. (era)

Nie mógł dmuchać w  alkomat, uciekat przed policją
*

32-latek jadący fiatem ducato nie 
zatrzymał się do kontroli drogowej. 
Uciekając przed policją wyprzedzał 
„na trzeciego”. Pirat uszkodził trzy 
pojazdy. Kiedy został ujęty, okazało 
się, że nie może dmuchać w alkomat.

- Jechaliśmy ulicą Powstańców 
Wielkopolskich. Jak przejeżdżaliśmy 
przez skrzyżowanie z Wrocławską usły
szeliśmy sygnały policyjne. Po chwili

dowiedzieliśmy się, dlaczego. Na wy
sokości przystanków wyprzedził nas 
laweta, a za nim policja. Jak nas wy
przedzał, to nic nie jechało z przeciw
ka. Ale kitka metrów dalej ju ż jechały 
samochody. Pojazdy były też na tym 
pasie w kierunku centrum miasta. On 
uciekał środkiem. Przestraszyliśmy się. 
Mąż powiedział: „Boże, co się dzieje ”. 
Ja bałam się, że może dojść do wypad

ku. Zobaczył, że od centrum  jazda  
jedzie policja, to wjechał w osiedle 
Konstytucji - koło rzeźnika - relacjo
nuje precyzyjne mieszkanka Jaroci
na. Sobotnie zdarzenie potwierdza 
policja.

Na uficy Wrocławskiej w Jaroci
nie funkcjonariusze chcieli skontrolo
wać fiata ducato. Jego kierowca nie 
zatrzymał się. Policjanci wszczęli po

ścig za pojazdem. Uciekinier został 
zatrzymany na osiedlu Konstytucji 
3 Maja w Jarocinie. Samochodem 
kierował 32-letni Łukasz U. z gminy 
Jarocin. - W czasie rozmowy poli
cjanci wyczuli woń alkoholu od kie
rowcy. Urządzenie alcoblow pokazało 
obecność alkoholu w jego organizmie. 
Mężczyzna nie mógł nadmuchać w al- 
kotest, dlatego została pobrana krew

do badania - relacjonuje ml. asp. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik pra
sowy Komendy Powiatowej Policji 
w Jarocinie.

W czasie ucieczki uszkodził na 
osiedlowym parkingu trzy pojazdy: 
fiata, peugeota i citroena.
• 32-latek odpowie za jazdę pod 

wpływem alkoholu i spowodowanie 
zdarzenia drogowego, (era)

http://www.jarocinska.pl
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► CZY GMINA BĘDZIE DOPŁACAŁA DO NIERENTOWNYCH KURSÓW AUTOBUSOWYCH?

JoLA w eszła do Żerkow a, 
mieszkańcy przeżyli 
praw dziw y h o rro r

Od stycznia Jarocińskie Linie Autobusowe wprowadziły dodatkowe kursy 
autobusów na terenie gminy Żerków

paulina i Eugeniusz Grzelak przedstawili żerkowskim radnym sytuację na 
tynku komunikacyjnym na terenie gminy

Pan Grzelak też jeździ w Ja
rocinie i ja nigdy nie powie
działem, że ma tego nie ro
bić. Z tego, co pamiętam, po 
likwidacji PKS-u nie było go na 
tym terenie, a teraz jest. My 

. jeździmy tak, jak mówi rynek 
i konkurencja jak najbardziej 
musi być. To tak samo, jakby 
ktoś m iał jeden sklep obok 
siebie i nie mógł iść do innego. 
Tak samo jest na rynku ko
munikacyjnym. My będziemy 
rozszerzać nasze usługi na te
renie gminy Żerków. Taka jest 
też wola naszych podróżnych. 
Mam pisma od mieszkańców, 
żebyśmy u nich jeździli. Mało 
tego, pokazują nam, że Grze
lak maloardzo drogie bilety, 
jeśli chodzi o kierunek Do- 
bieszczyzna - Żerków, że taniej 
ci ludzie dojeżdżają do Jaroci
na niż na swoich kierunkach. 
I ludzie czekają na to, kiedy 
tam będziemy jeździć.

O nierentownych kursach auto
busów i horrorze komunikacyjnym 
rozmawiali z żerkowskimi radnymi wła
ściciele firmy transportowej Eugeniusz 
' Paulina Grzelak. Dyskusja została 
wywołana po tym, jak Jarocińskie Linie 
Autobusowe uruchomiły nową linię 
autobusową „20-tkę”, która od stycznia 
kursuje w dni nauki szkolnej na trasie 
Żótków - Miniszew - Dobieszczyzna - 
Lubinia Mała - Tarce - Jarocin. Bilety 
jednorazowe na tej linii przez pierwszy 
miesiąc kosztowały złotówkę.

- Nam chodzi o to, żeby teraz się za
stanowić, czy jest sens wozić lodzi do pra-_ 
ty  o czwartej, osiemnastej, dwudziestej, 
!ak jak my to robimy, czy tylko wziąć te 
rentowne kursy, podobniejak firma, kló- 
ra niedawno weszła na nasz 
rytiek. Bo my obsługujemy 
Póki co wszystko, ale w tej 
sytuacji jest pytanie, czy jest 
sens i potrzeba, żebyśmy dalej 
to robili ? Dlatego przyszliśmy 
do państwa, żeby usłyszeć, co 
Państwo na ten temat sądzą 
' stwierdziła Paulina Grze
lak. Radni chcieli wiedzieć, jakie jest 
zainteresowanie tymi kursami. - My 
i? konumikację prowadzimy, bo do tej 
Pory, jako przewoźnicy byliśmy sami. 
Utrzymywaliśmy te linie nierentowne 
kniami, które coś tam zarabiały. Wia
domo, że dzisiaj do pracy jeżdżą spo- 
radyczne osoby i te kursy nie mogą się 
opłacać. W tej sytuacji, kiedy jest drugi 
Przewoźnik, ja  nie jestem w stanie dłużej 
lc'h utrzymywać - przyznał Eugeniusz 
Grzelak.

Do dyskusji włączyła się radna 
Maria Sołtysiak. - Jak to jest, czy kiedy 
PKS-y zrezygnowały, to odbyły się jakieś 
rozmowy i uzgodnieniu, jakie kursy przej-

mująjarocińskie linie, ajakie wy? - pyta
ła. - Było takie spotkanie u starosty. Nie 
nastąpił jakiś oficjalny podział terem, ale 
można powiedzieć, że się dogadaliśmy, bo 
wiadomo było, że dwóch przewoźników na 
tym terenie się nie utrzyma - przyznała 
Paulina Grzelak. - 1 tak było przez kilka 
lat, ale ostatnio to się zmieniło - dodała.

O tym, jak wyglądała sytuacja po 
„wejściu” Jarocińskich Linii Autobuso
wych opowiedział radny Janusz Szó
stek. - Wasze autobusy (firmy Grzelak
- przyp. red.) jeździły w jedną stronę, 
tak ja k  zawsze, a oni jechali w drugą.
I  było osiem kursów waszych i osiem 
jarocińskich linii. Na to nakładały się po 
trzy kursy szkolne. Przychodziły takie mo
menty, zenie było się gdzie zmieścić. My

ok. 30
" b i l e t ó w  m i e s i ę c z n y c h  m n i e j
sprzedała firma Grzelak od czasu, kiedy 

Jarocińskie Linie Autobusowe wprowadziły 
dodatkowe kursy na terenie gminy Żerków

(mieszkańcy Żemik - przyp. red.) przez 
ten miesiąc, bo tyle to trwało, przeżyliśmy 
prawdziwy horror. To było chore. Dobrze, 
że to przetrzymaliście. Teraz jest następna 
metoda stosowam  (przez JLA - przyp. 
red.), żejeździ autobus za złotówkę. Ale 
musielibyście zobaczyć, co on za tę zło
tówkę wiezie. Prawie pusty autobus. Nie 
mają hułzi. Trzeba by się zastanowić, 
kto tam takie decyzje podejmuje i kto 
pokrywa koszty - stwierdził Szóstek.
- Ludzie znają firmę Grzelak iją szanują.
Są przywiązani i wiedzą, że wedhtg tego 
autobusu, który jedzie za piętnaście piąta

za złotówkę - podkreślił radny i soł
tys Żemik. - To się nazywa patriotyzm  
lokalny - dodał. - My sobie zdajemy 
sprawę z tego, że mieszkańcom gminy 
Żerków należy podziękować, bo nadal 
jeżdżą naszą komunikacją, zwłaszcza 
młodzież. Nie wiem, jak to się dzieje, bo 
płacą większe pieniądze, ale nie odeszli 
- przyznał Eugeniusz Grzelak.

Radny Jarosław Kasprzak chciał 
wiedzieć, czy firma Grzelak podjęła na 
nowo rozmowy z Jarocińskimi Liniami 
Autobusowymi na temat obszarów 
działania obu przewoźników. - Teraz 
władze w Jarocinie się zmieniły i prawdę 
mówiąc nie ma tam z kim rozmawiać - 
przyznał Eugeniusz Grzelak.

Do dyskusji włączył się sekretarz 
gminy Żerków Michał Sur
ma. - Do tej pory, kiedy był 

jeden dominujący przewoźnik 
na naszym terenie, pozwalało 
to rui prowadzenie komuni
kacji zbiorowej od godziny 
czwartej dó dwudziestej dru
giej bez dopłaty gminy. Teraz, 
kiedy pojawił się drugi opera

tor i on wchodzi tylko na te najbardziej 
rentowne trasy, jest zagrożenie, czy obecny 
podmiot (firma Grzelak - przyp. red.) 
będzie w stanie to robić w tak szerokim 
zakresie. A jeśli nie, to, czy gmina nie 
będzie musiała dokładać, bo mieszkań
cy będą od nas wymagali, żeby te kursy 
nadal funkcjonowały - stwierdził Surma.

- Czy wy ju ż oszacowaliście, jakie 
to są koszty i ile gmina musiałaby wam 
dopłacać? - pytała radna Ewa Marek- 
Skiba. - Nie, jeszcze nie liczyliśmy. To na 
razie są takie nasze obawy i wątpliwości, 

• które chcieliśmy państwu zasygnalizować
rano, można sobie zegarek wyregulować. 
1 dlatego ludzie się nie przesiedli. Nawet

- odpowiedział Eugeniusz Grzelak.
ANNA KONIECZNA

► JAROCIN

Droga wojewódzka 
zamknięta przynajmniej 
do końca roku

W szyscy,'którzy podróżują 
z Jarocina ul. Św. Ducha w stro
nę Bachorzewa muszą się liczyć 
z utmdnieniami. Część drogi za
mknięto w związku z budową ob
wodnicy i wyznaczono objazd". 
Jeden z czytelników przesiał na
wet do naszej redakcji list w tej 
sprawie. „Zmieniona została or
ganizacja ruchu drogowego na od
cinku skrzyżowania ul. Św. Ducha 
z ul. Okrężną do wysokości ogrodów 
działkowych na ul. Św. Ducha w Ja
rocinie. Ruch drogowy pojazdów  
został skierowany na łącznik dro
gowy z płyt betonowych, niby na 
bajpas" - napisał.

- Tego typu rzeczy są przedmio
tem zatwierdzenia zmiany organi

zacji ruchu i taką zm ianę mamy 
zatwierdzoną. Ona została wdrożona 
w związku z koniecznością budowy 
obiektu WD-12 (wiaduktu - przyp. 
red.) w ciągu drogi wojewódzkiej 
nr 443 na odcinku przejścia przez 
Jarocin na ul. Św. Ducha. Budowa 
tego obiektu jest planowana do koń
ca roku, względnie do pierwszego 
kwartału następnego roku - po
informował Adam Barszczyński 
z Budimęxu. W tym czasie obowią
zywał będzie objazd, który bićgnie 
tuż obok zamkniętej drogi woje
wódzkiej. - Trzeba te prace ominąć 
lukiem, jedzie się obok, nie naokoło, 
więc nie potrzeba udzielać wielkich 
instrukcji - uspokaja Barszczyński.

(kg)
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M ie s z k a ń c y  k rz y w o  
p a t r z ą  n a  p o d w y ż k ę
J Podwyżka opłat za śmieci podzieliła kotlińskich radnych. Swoją kalkulację przygotował 
sołtys Kotlina. Jarosław Tomaszewski proponował, aby najwięcej za odpady płaciły jedno- 
dwu- i trzyosobowe gospodarstwa domowe. Wójt Mirosław Paterczyk projekt sołtysa nazwał 
kuriozalnym.

Wydaje się, że samorząd kotliński ma 
już za sobą jedną z najtrudniejszych decyzji 
w tym roku. Po burzliwej dyskusji w ostatnim 
dniu lutego podjął uchwalę o podwyżkach cen 
odbioru odpadów. Debatę nad opłatami roz
począł sołtys Kotlina. Jarosław Tomaszewski 
w interpelacjach rozdał radnym przygotowaną 
przez siebie kalkulację opłat. W opracowaniu 
przyjął, że ilość produkowanych śmieci nie 
jest wprost proporcjonalna do ilości osób 
zamieszkujących daną posesję. Za pierwszą 
osobę w gospodarstwie zaproponował 16 
złotych. Z każdą następną opłata malałaby, 
a powyżej 6. osoby nie byłoby jej wcale. -Jedna 
osoba będzie płaciła 16 zt. Nie jest to wydatek 
kolosalny i nie jest to takie obciążenie, które 
zrujnuje budżet - stwierdził sołtys Kotlina.
- Ja jestem  kategorycznie na nie - odpowie
dział wójt.

Jarosław Tomaszewski dowodził, że jego 
propozycja jest bardziej sprawiedliwa. -Jeżeli 
my przyjmujemy 9 zi, to nie jest to oplata tylko 
podatek, który płaci każdy za wywózśmieci. (...) 
Wiemy, że nie ma stuprocentowej ściągalności. 
Podejrzewam,'że jeżeli nie płacą, to właśnie te 
osoby, których jest najwięcej. Nie płaci nam ro
dzina, w której jest 8 osób, czyli do kasy gminy 
nie wpłynie 72 zi. Jeżeli przyjmiemy stawkę, 
którą przedstawiłem, to nie wpłynie nam 46 zi - 
przekonywał sołtys. Z jego wyliczeń wynikało, 
że do budżetu gminy trafi więcej pieniędzy 
niż z metody zaproponowanej przez władze 
samorządowe.

Wójt w przydługawym wystąpieniu przy
pomniał historię ustalania opłaty w gminie.
- Dlaczego gospodarstwa jedno-, dwu-, trzyosobo
we mają być obciążane wyższą opłatą ? Mówimy 
tutaj o opłacie, a nie podatku. Panie Jarosławie, 
pracował pan w urzędzie skarbowym i powinien 
pan wiedzieć, gdzie stosuje się opłaty, a gdzie 
podatki. Ja widzę, że propozycją pana Jarosława 
mielibyśmy, o kuriozum, obciążyć osoby samotne. 
To jest tylko 196 osób. Ktoś powie, co tojest 196 
w stosunku do całejpopulacji. Pierwszy będę prze
ciwny, żeby jednoosobowe gospodarstwa obciążyć 
kwotą 16 zł - utyskiwał Mirosław Paterczyk.. 
W dalszej części wypowiedzi stwierdził, że. 
żadne rozwiązanie nie będzie satysfakcjonu
jące wszystkich mieszkańców. - Z  propozycją 
pana sołtysa w życiu nie mogę się zgodzić. Ta 
progresywna stawka to jest kuriozum - ocenił 
wójt.

Sołtys Kotlina obstawał przy swoim po
myśle. - Przyjęcie opłaty od osoby jest najprostszą 
metodą. Kwotę z przetargu dzielimy przez liczbę 
mieszkańców i to jest 15 minut roboty. Pochylmy 
się nad tym zagadnieniem inaczej. Zróbmy, aby 
te opłaty były rzeczywiste - przekonywał Jarosław 
Tomaszewski.

Po utarczkach wójta z sołtysem prze
wodniczący rady ogłosił przerwę w obradach. 
Włodarz Kotlina wraz z radnymi udał się do 
jednego z pomieszczeń Domu Kultury, gdzie
OGŁOSZENIE SPOŁECZNE
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k odpady selektywne

M.708 posesji
odbywała się sesja. Po powrocie na salę obrad 
radny Krzysztof Szyszka zaproponował kwotę 
9 zł za odpady segregowane i 22 za niesegre- 
gowane.

- Stawka 9 zł nie jest zadawalająca, bo 
oznacza to wzrost prawie- 25-procentowy. Na 
pewno mieszkańcy na tę podwyżkę będą krzy
wo patrzeć - ocenił wiceprzewodniczący rady. 
Radna M arta Hudak zaproponowała od
powiednio 8 i 25 zł - Uważam, że podwyżka 
o I  zł jest wystarczająca. Wcześniej dokładaliśmy 
miesięcznie około 5 tysięcy złotych. Z  wyliczeń 
cynika, że przy proponowanej stawce będzie to 
około 8 tysięcy. Moim zdaniem dodatkowe 3 tys. zł 
nie będzie dużym obciążeniem. Nikt wcześniej 
nie zauw’ażyf, że zapłaciliśmy ponad 300 tys. zł 
karyzakanalizę (306.656,61 zł odszkodowania 
wraz z odsetkami zapłaciła gmina Kotlin po 
wyroku sądowym firmie wykonującej wymianę

Kżl

196 16 zł 9 zł
296 26 zł 18 zł
300 34 zł 27 zł
383 40 zł 

44 zł
36 zł

226 42 zł
177 46 zł 54 zł
73 46'zł 63 zł
35 46 zt 72 zł
12 46 zł 81 zł
5 46 zł 90 zł
2

46 zł
99 zł

2 108 zł
1 46 zł 117 zł

i i
i  odpady nieselektywne

f 47 posesji M
kolektora sanitarnego przy ul. Rymarkiewicza
- przyp. red.)
- To nie była kara. To było wynagrodzenie za 
wykonaną pracę - tłumaczyła Irena Antczak, 
skarbnik gminy.
- Skąd wzięliśmy te 300 tys. zł. Pani Irko, niech 
mi pani powie. Poszło to z budżetu? - pytała 
radna z Racendowa.
- Z budżetu - przyznała skarbniczka.

Ostatecznie większością głosów radni 
uchwali stawki 9 i 22 zł. Za drugą propozy
cją opowiedziało się tylko czterech radnych: 
Marta Hudak, Beata Skowrońska, Dominika 
Kwiecińska i Grzegorz Warmuz.

Nowe opłaty będą obowiązywały od 
1 kwietnia.

Na zakończenie sesji przewodniczący rady 
Tomasz Kosiński podziękował sołtysowi Ko-* 
tlina za przygotowanie kalkulacji opłat, (era)

ILOŚĆ OSÓB ILOŚĆ OPŁATA OD DOMU OPŁATA WEDŁUG
ZAMIESZKUJĄCYCH NA POSESJI DOMÓW WERSJA SOŁTYSA UCHWAŁY

Opłata nie do 
zaakceptowania
Rozmowa z JAROSŁAWEM 
TOMASZEWSKIM - sołtysem Kotlina

Dlaczego pan przygotował kalkulację opłat za 
śmieci?

Po pierwsze, początkowo wójt przedstawił projekt 
uchwały, z którego wynikało, że podwyżka może wynieść 
43 procent, a mieszkańcy zaczęli mówić, że te opłaty są 
nie do zaakceptowania. Po drugie - brak ulg dla rodzin 
wielodzietnych czy posiadających Karty Dużej Rodziny. 
Drugim celem, jaki mi przyświecał w przygotowaniu 
propozycji ustalenia opłat za wywóz śmieci, było to, aby 
była to opłata odpowiadająca rzeczywistości, zbliżona 
do realnych kosztów wywozu śmieci. Przecież dom, 
w którym mieszka np. 7 osób nie wytwarza 7 razy więcej 
śmieci, jak osoba samotna. Moim zdaniem ustalenie 
ceny od mieszkańca jest najprostszą z metod ustalania 
opłat, zarazem najmniej sprawiedliwą.

Nikt nie zajął się pana propozycją. Może wcześniej 
należało przekonać do niej część radnych?

Trochę mi się to może późno w głowie urodziło. 
Liczyłem na to, że radni tym się zainteresują, a zagło
sują przeciwko uchwale przedstawionej przez wójta. 
Liczyłem, że przekona ich moja argumentacja oraz fakt, 
że w przypadku zastosowania moich stawek nie będzie 
konieczności dopłacania do wywozu śmieci z budżetu 
gminy.

Niektórzy mówią, że chce pan kandydować na 
wójta. Przygotował pan kalkulację kosztów opłaty za 
śmieci. Pomaga pan mieszkańcom w walce z rolni
kiem, który prowadzi nielegalną hodowlę świń. Będzie 
się pan ubiegał o najwyższe stanowisko w gminie?

To są jeszcze prawie trzy lata. (śmiech)
Pańscy przeciwnicy wskazują, że pan ma rodzi

nę wielodzietną i tę kalkulację przygotował pan pod 
siebie?

Dla mnie opłata za śmieci nie jest uszczerbkiem 
w domowym budżecie. Jest wiele rodzin wielodzietnych, 
które potrzebują pomocy. Ja się zgodzę z argumentem, 
że w jednej nieruchomości mieszka 7 osób, a 4 z tego 
pracują i one mogą płacić pełną stawkę. Ale nie ma 
problemu, aby to zweryf ikować. Gmina ma informację 
o rodzinach wielodzietnych i o tych, co mają Kartę Dużej 
Rodziny. 1 wtedy z ulg korzystają ci, którym ta pomoc 
się należy.

Ile czasu zajęło panu przygotowanie kalkulacji?
Około 4 godzin.
Czy w przyszłości radni mogą się spodziewać 

podobnych wyliczeń i analiz?
Jeśli będzie taka potrzeba, to nie ma problemu. Tylko 

jest pytanie: czy będą chcieli. Ja w tej chwili odkryłem 
jeszcze jedną rzecz. Wszedłem sobie na stronę urzędu 
statystycznego i tam jest vademecuni samorządowca, 
które zawiera dane statystyczne gminy Kotlin. Z tej 
informacji wynika, że gmina Kotlin ma 1.875 mieszkań 
(wg stanu na 2014). Wójt wykazuje, że w gminie jest 
1.755 mieszkań, czyli ponad 100 jest niezamieszkałycvh? 
W związku z tym nasuwa się pytanie, czy ilość ło ż o 
nych deklaracji dotyczących śmieci była w jakikolwiek 
weryfikowana i sprawdzana z innymi danymi, jakie są 
w posiadaniu urzędu gminy, np. z ilością odbiorców 
wody (zainstalowanych wodomierzy).

Rozm aw iała  
ELŻBIETA RZEPCZYK

► 2. 215 zł
miesięcznie gmina Kotlin będzie dopłacała do 
wywozu śmieci

^ 10 z ł za s e g reg o w a n e  
i 20  z ł za n ie s e g re g o w a n e
takie stawki początkowo zaproponował .wójt

►7 z ł i 14  z ł
płacili do tej pory mieszkańcy gminy Kotlin

%
TWOJEGO
PODATKU

NA MARZENIA 
DZIECI

Fundacja „Ogród Marzeń" K R S 0 0 0 0 3 7 0 9 9 7

http://www.jarocinska.pl
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Sekretarz gminy 
bez dodatkowej pensji

Prawie 340 tys. zi wyniosły 
„trzynastki” wypłacone pracowni
kom Urzędu Miejskiego w Jarocinie. 
Otrzymali je także byli strażnicy 
miejscy.

Dodatkowe wynagrodzenie, 
czyli tzw. „trzynastka”, przysługu
je osobom zatrudnionym w sferze

budżetowej, np. urzędnikom. Żeby 
otrzymać ją  w pełnej wysokości, 
trzeba przepracować cały rok. Jeśli 
ktoś pracował krócej, ale minimum 
pół roku, dostaje proporcjonalnie 
mniej pieniędzy.

Najwyższe dodatkowe pensje 
w jarocińskim urzędzie odebrali

burmistrz i jego zastępcy - wszyscy 
powyżej 10 tys. zł. Na przeciwległym 
biegunie jest osoba, której „trzy
nastka” wyniosła zaledwie... 8,75 zł. 
- Chodzi o urzędniczkę, która wróciła 
z urlopu macierzyńskiego - wyjaśnia 
Michał Fijałkowski, sekretarz gminy. 
Jemu dodatkowe wynagrodzenie nie

przysługiwało, bo pracę w Jarocinie 
rozpoczął w sierpniu.

Prawie 30 tys. zł wypłacono 
byłym pracownikom straży miej
skiej. Jednostka została najpierw 
włączona w struktury urzędu, a na
stępnie - 31 sierpnia - całkowicie 
rozwiązana. (igi)

DODATKOWE WYNAGRODZENIE ROCZNE:

>od 6.015,96 zl do 6.299,12 zł
dyrektorzy wydziałów (3 osoby) I 28.442,32 zł 8,75 zł 4.670,39 zł

pozostali pracownicy najniższa najwyższa

>28.442,32 Z ł
pracownicy Straży Miejskiej ► 338.837,78 zl

f  suma pieniędzy przeznaczonych na „trzynastki" (kwoty brutto)

Przesłuchaj!! 
kandydatów 
na dyrektorów 
przy świadkach

9 marca mają zostać ogłoszone kon
kursy na stanowiska dyrektorów dwóch 
placówek oświatowych. Rozmowy kwa
lifikacyjne z kandydatami będą otwarte 
dla publiczności.

Chodzi o dwa zespoły szkół, które 
powstały w ostatnim  czasie na skutek 
podjęcia przez radę miejską stosow
nych uchwał. Z połączenia przedszkola 
nr 2 i szkoły podstawowej nr 4 został 
utworzony Zespół Szkól nr 4 w Jaro
cinie. N atom iast w ram ach Zespołu 
Szkół w Witaszycach funkcjonować będą 
przedszkole, podstawówka i gimnazjum. 
Uchwały dotyczące połączeń zostały już 
opublikowane w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Wielkopolskiego, ale za
czną obowiązywać od 1 września.

Kandydaci na dyrektorów, poza kom
pletem dokumentów, muszą przedstawić 
koncepcję funkcjonowania placówki. Na 
złożenie aplikacji dostaną czas do 24 mar
ca  W pierwszych dniach kwietnia zostaną 
przeprowadzone rozmowy kwalifikacje. 
Jak zapowiada Kancelaria Burmistrza 
w nadesłanym komunikacie, przesłucha
nia będą otwarte dla publiczności.

(igi)

Obecni dyrektorzy placówek 
połączonych w  zespoły szkół

WITASZYCE
przedszkole 
AGATA SKOWRON 
szkoła podstawowa 
JAROSŁAW ŁUKASIEWICZ
gimnazjum
SYLWIA WYDUBA-DRAŃCZUK

POWIAT

Potrójnie HIT-owa maślanka z Jarocina

Prezes Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej 
w Jarocinie Janusz Namysłowski oraz sekretarz 
Powiatu jarocińskiego i członek kapituły 
konkursu HIT - Ireneusz Lamprecht w czasie 
9ali wręczenie tytułów, która odbyła się 
W lutym w auli uniwersyteckiej w Poznaniu

O kręgow a S p ó łd z ie l
nia M leczarska w Jarocinie 
uhonorowana została Krysz
tałowym HIT-em 2015. Ka
pituła konkursu szczególnie 
docen iła  w alory smakowe 
produkow anej w Jarocinie 
maślanki. Jest to już trzeci ty
tuł dla tego produktu naszej 
mleczami.

- Przyznanie tego wyróżnie
nia nie je st bez znaczenia dla 
naszej spółdzielni. To swoisty 
znak jakości, który mamy prawo 
umieścić na etykiecie produktu.

czyli naszej maślanki. Świadczy 
to o marce produktu i ma wpływ 
na sprzedaż, która z roku na rok 
wzrasta. Trzeba przyznać, że za 
pośrednictwem tego tytułu do
bra opinia o naszym produkcie 
dociera do różnych regionów 
kraju - podkreśla Janusz Na
mysłowski, prezes Okręgowej 
Spółdzielni Mleczarskiej w Ja
rocinie. - Zanim  tytuł zostaje 
przyznany, przyjeżdża specjalna 
kom isja, która przeprowadza 
swego rodzaju przegląd. Bada
ją  sprzedaż produktu z danego

okresu i stwierdzają, czy nastę
puje wzrost. Biorą pod uwagę 
opinię konsumentów z rejonu 
sprzedaży i na podstawie tych 
w szystkich obserw acji i ze
branych m ateriałów  wydają 
ostateczną ocenę, a tytuł przy
znaje kapituła - dodaje szef 
mleczami.

W  ostatnich trzech latach 
sprzedaż litrowego opakowa
nia maślanki 1,5% utrzymuje 
się na poziomie 1.1 min litrów 
łącznie (2.696.299 sztuk).

(ann)

► Konkurs Gospodarczo-Samorządowy HIT ma na celu wyłonienie, uhonorowanie i promocję 
wartościowych dokonań rynkowych, ekologicznych, samorządowych i organizacyjnych na 

|  terenie Wielkopolski. Zgłoszone do rywalizacji dokonania firm, samorządów terytorialnych,
|  instytucji ^.organizacji, zespołów oraz poszczególnych osób są poddawane szczegółowemu 
1 oglądowi i ocenie, a potem nagradzane przez kapitułę.

g .................................................................. ........................................................ ............ ................. ................
5 SPRZEDAŻ LITROWEGO OPAKOWANIA MAŚLANKI 1,5% W OSTATNICH TRZECH LATACH

2013 r.

1 ,0 5  m in  li t ró w
(671.820 szt.)

2014 r.

1 ,1 3  m in  li t ró w
(972.529 szt.)

2015 r.

1 ,1 4  m in  li t ró w
(1.051.950 szt.)

JAROCIN
szkoła podstawowa nr 4  
ALDONA KOSTRO 
przedszkole nr 2 
EUGENIA WEBER

Wybrane wymagania, jakie 
muszą spełnić kandydaci na 
dyrektorów zespołów szkół

► stopień rozwoju zawodowego 
- nauczyciel mianowany
lub dyplomowany

► co najmniej pięcioletni staż 
pracy pedagogicznej
lub dydaktycznej 

» ukończone studia wyższe 
lub podyplomowe z zakresu 
zarządzania ośvyiatą lub 
ukończony odpowiedni kurs

► co najmniej dobra ocena pracy 
w  okresie ostatnich pięciu lat

Dyrektorem szkoły może zostać oso
ba, która nie j£st nauczycielem . 
Musi być co najmniej magistrem, 
posiadać p ięc io letn i staż pracy  
i dwuletnie doświadczenie na stano
wisku kierowniczym, a także spełnić 
inne warunki.

K A Ż D E G O  D N IA  N O W E  IN F O R M A C J E

http://www.jarocinska.pl
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POWIAT ►STAROSTA Z BURMISTRZEM WNIOSKOWALI O ODZNACZENIE DLA RADNEGO POWIATOWEGO

Krzyż Leszka Bajdy
J Radny Ziemi Jarocińskiej Leszek Bajda, któiy stracił 
pracę nauczyciela, bo miał sfałszowany dyplom, został 
zgłoszony do odznaczenia Krzyżem Kawalerskim 
Orderu Odrodzenia Polski. Wniosek w tej sprawie 
podpisał jego były uczeń, obecnie starosta Bartosz 
Walczak. Starania poparł też burmistrz Jarocina i przy 
okazji prezes ZJ Adam Pawlicki. Opinie na temat 
zasadności odznaczenia są skrajne...

Od lewej: starosta jarociński Bartosz Walczak i wiceprzewodniczący Rady 
Powiatu w Jarocinie Leszek Bajda

- To byt list, bez podania nadawcy’, 
z podpisem  „lokalnej społeczności”
- mówi starosta Bartosz Walczak, 
pytany przez Gazetę o to, kto byl 
rzeczywistym inicjatorenrprzyznania 
odznaczenia wiceprzewodniczącemu 
Rady Powiatu w Jarocinie. Dlaczego 
starosta zdecydował się na urucho
mienie procedury nadania Krzyża?
- Podpiszę każdy wniosek, jeśli osoba, 
która jest w nim reprezentowana, nie 
jest osobą, która jest nieakceptowana 
w społeczeństwie, budzi kontrowersje, 
dopuściła się zbrodni przeciwko życiu 
lub zdrowiu - uzasadnia szef powiatu 
w rozmowie z naszym dziennikarzem.
- Nie odmówiłbym nikomu, kto taki 
wniosek by złożył, aby przekazać go 
dalej, ponieważ to nie my, jako powiat, 
rozpatrujemy te wnioski.

Działacz wybitny. 
Wychowawca wielu 
pokoleń

Jednak wniosek, a właściwie for
mularz, został uzupełniony i przygo
towany w Starostwie Powiatowym 
w Jarocinie. W rubryce dla instytucji 
zgłaszającej wpisano starostę ja ro 
cińskiego. Oto obraz radnego Bajdy 
zbudowany w uzasadnieniu: „Wybitny 
działacz społeczny, długoletni radny, 
działający ofiarnie w sprawach rolnic
twa i ochrony środowiska, publicysta, 
ekolog, wychowawca wielu pokoleń mło
dzieży, niestrudzony obrońca spraw 
ludzkich. ” Wnioskodawcy zauważają 
też wysiłki obecnego wiceprzewodni
czącego rady na rzecz „ochotniczych 
straży pożarnych, współpracy mię
dzynarodowej, odnawialnych źródeł 
energii i turystyki. Poza jednym, dość 
enigmatycznym stwierdzeniem, że 
Bajda „wspiera rozwój szkolnictwa 
w środowisku wiejskim” ojego 17-let- 
niej, bez mała, karierze nauczyciela 
w witaszyckiej szkole, nie ma ani sło
wa. Nie ma, bo jego karierę przerwało 
nagle ujawnienie, że dyplom, którym 
się posługiwał, organa ścigania uznały 
za sfałszowany? -Przyjmijmy, że jesteś 
urzędnikiem, jesteś osobą z Poznania, 
weryfikujesz takie wnioski, a tam czło
wiek się jawi kryształowy, wręcz idealny
- piekli się rozmówca Gazety i pro
si o anonimowość. - Jeśli starosta 
faktycznie to podpisał, to tle  zrobił, to 
je st wpadka. Krzyż Kawalerski to jest 
poważne odznaczenie.

Lokalna społeczność 
anonimowa

Kim jest owa „lokalna społecz
ność”, która, jak twierdzi szef powiatu, 
zgłosiła radnego Bajdę do wysokiego 
odznaczenia państwowego? Żnalezie- 
nie rzeczywistego inicjatora nie jest 
proste. Członek jednego z miejsco
wych stowarzyszeń - prosi o niepoda- 
wanie nazwy, bo nie chce by miało 
to wpływ na pozyskiwanie grantów 
z samorządu - od razu wskazuje na

Ochotniczą Straż Pożarną. Radny ma 
rzeczywiście poważanie u miejsco
wych druhów. Na ostatnim zebraniu 
znów został wybrany na sekretarza 
OSP KSRG. Czy Krzyż był ich po
mysłem. - Nie wiem nic o tej sprawie.

Myśmy na pewno nie wysyłali takiego 
wniosku - ucina prezes OSP Mirosław 
Kościelny. Inny mieszkaniec Witaszyc 
głośno się zastanawia. - Może on to 
sam tut siebie napisał? Znając Leszka, 
to je st możliwe - przyznaje. Faktem

jest, że poza przemilczeniem „kariery 
nauczyciela” we wniosku jest mnó
stwo danych, ot choćby dotyczących 
pracy zawodowej radnego - które nie 
są ogólnodostępne. Bajda (zobacz 
rozmowa) oficjalnie zaprzecza, że 
ukrył się za „lokalną społecznością”. 
Odpada też wersja, że pismo wyszło 
spod pióra członków miejscowego 
PTTK, któremu wiceprzewodniczący 
rady oficjalnie prezesuje.

Bajda zapłacił z nawiązką
Wniosek podpisany przez starostę 

został wysłany do Wielkopolskiego 
Urzędu Wojewódzkiego. To praw
dopodobnie stam tąd do Jarocina 
trafiła informacja o tym, że „Bajda 
ma dostać Krzyż od prezydenta”. Przy 
okazji wywołała dyskusję na temat 
zasadności. Przeciwnicy, zwłaszcza 
polityczni, przypominają, że pod ko
niec ubiegłej dekady wyszło na jaw, że 
radny posługiwał się sfałszowanym 
dyplomem magistra. Bajda Stracił 
wtedy pracę nauczyciela, zrezygnował 
7, mandatu, a sprawa skończyła się 
w sądzie. Zwolennicy odznaczenia 
przypominają, że tamten wyrok jest 
już zatarty.

Sam Walczak, który był uczniem 
byłego biologa, chce, by na kandyda
turę radnego ZJ patrzono od strony 
jego działalności społecznej, samo
rządowej i ekologicznej. - Znam pana 
Leszka Bajdę jako nauczyciela biologii, 
jednego z najlepszych nauczycieli, które
go spotkałem w swoim życiu - podkre
śla szef powiatu. - Oczywiście wiem, 
dlaczego przestał być nauczycielem, to 
są znane fakty, sprawa jest jednak ja k  
gdyby ju ż zakończona. Wiem, że pan 
Leszek poniósł wszelkie konsekwen
cje związane z tą sytuacją. Natomiast 
życie toczy się dalej, on swoją pokutę 
przeszedł. Uważam, że aż z nawiązką 
zapłacił za tę sytuację.

Wyrok zatarty, została 
pamięć historyczna

Standardowo wniosek po wstęp
nym zatwierdzeniu przez służby woje
wody trafia do Kancelarii Prezydenta. 
Ostatecznie zajmuje się nim Kapituła 
Orderu, którą w tym wypadku kieruje 
osobiście Głowa Państwa. Czy oso
by, które w przeszłości miały konflikt 
z prawem, mogą otrzymać tej klasy 
odznaczenie, jakim jest Krzyż Ka
walerski Orderu Odrodzenia Polski? 
Pracownicy prezydenckiej kancelarii 
przypominają, że zgodnie z kodeksem 
karnym „z chwilą zatarcia skazania 
uważa się je za niebyłe, a wpis o ta
kim fakcie usuwa się z rejestru skaza
nych”. ,JDlatego też, skazanie zatarte 
nie może rodzić żadnych konsekwencji 
prawnych, ani ograniczać praw oso
by, której od chwili zatarcia skazania 
przysługuje status osoby niekaranej” 
- pisze w odpowiedzi na pytania Gaze
ty Marzena Małek, z biura Odznaczeń

i Nominacji KP. Jednakże nie oznacza 
to, że popełnione czyny wymazane zo
stały z pamięci historycznej, dlatego tez 
można wyobrazić sobie sytuację, kiedy 
pomimo zatarcia skazania, zostaną one 
wzięte pod uwagę przez Kapitidę przy 
opiniowaniu wniosku o nadanie orderu."

Po panu radnym 
wszystko spływa

„Proszę mnie nie pytać”, „Nie 
ja  o tym decyduję”, „Żnam Lecha 
osobiście i wolałbym się nie wypo
w iadać”. „Nigdy nie podważałem 
decyzji przełożonych” tak na pytanie
0 zasadność przyznania Krzyża Lesz
kowi Bajdzie odpowiadają w więk
szości mieszkańcy Witaszyc, którzy 
pełnią funkcje publiczne. -A  wie pan, 

'że ludzie czasami w ogóle nie wiedzą, 
co mu się przydarzyło. Po prostu ich 
to nie interesuje, zapomnieli - mówi 
jeden z radnych. Jak się okazuje, nie 
wszyscy. - Jemu nic nie minęło. Pan 
Leszek jest taki, ja k i był. Wszystko po 
nim spływa. Dlatego przyznanie mu 
krzyża, będzie pewną relatywizacjąjego 
przeszłości - wyrokuje inny rozmów
ca, członek jednego z witaszyckich 
stowarzyszeń. Sam Bajda nie umie 
odpowiedzieć jednoznacznie na py
tanie, czy zasłużył na odznaczenie. 
- Zależy, ja k  na to spojrzeć. Jest dla 
społeczeństwa, udziela się w sołectwie, 
a że ma przebicie, to potem biorą go 
do siebie wszystkie organizacje. Według 
mnie zasługuje - mówi Gazecie jeden 
z miejscowych strażaków. ; On ju ż  
karę dostał, swoje odcierpiał. Był mo
ment, że nie miałprzysłowiowej Złotówki 
na chleb. Ucierpiał na tym strasznie
1 z tego, co wiem, do dzisiaj ma długi. 
Ludzie ju ż  mu to chyba zapomnieli, 
został radnym, więc na pewno to jest 
większa część ludzi.

Burmistrz zajął miejsce 
wojewody

Wniosek o nadanie Krzyża Baj
dzie poparł też burmistrz i szef sto
warzyszenia Ziemia Jarocińska Adam 
Pawlicki. Paradoksalnie to przesą
dziło o tym, że pismo zam iast do 
Kapituły orderu, wróciło do Jaro 
cina. - W niosek zostanie zwrócony 
do inicjatora z powodu uchybień for
malnych, to znaczy wpisu burmistrza 
Jarocina w rubryce 21. Rubryka ta po
winna pozostać niewypełniona, z uwa
gi na ewentualny wpis dla Wojewody 
Wielkopolskiego, wyrażający jego po
parcie - precyzuje Tomasz Sztube, 
rzecznik WUW. - Ponadto inicjator 
wniosku powinien przesłać poszerzoną 
informację na temat indywidualnych 
dokonań kandydata, która pom oże 
Wojewodzie Wielkopolskiemu w pełni 
ocenić zasługi kandydata i podjąć de
cyzję o wystąpieniu do Prezydenta RP 
z wnioskiem o nadanie orderu dla tego 
kandydata.

,  (nba)

W ie  pan, że do w ojew ody tra fił 
wniosek o odznaczenie pana Krzy
żem Kawalerskim Orderu Odrodze
nia Polski?
Ciekawa sprawa. Zaskakujecie mnie. 
Ładnie...
Nie w iedzia ł pan, panie przew od
niczący, o tym  wniosku? .
Nie, nie wiedziałem , ale mówię 
zaskakuje mnie to i to pozytywnie 
nawet. ,
Uw aża pan, że zasługuje na takie  
odznaczenie?
To już zweryfikują po drodze inni. 
Jako ekolog, jako społecznik, my
ślę, że tak.
A jako były nauczyciel?
A aaa... To już historia. Poza mną

Jak nadadzą, 
to przypną
Rozmowa z LESZKIEM BAJDĄ,
wiceprzewodniczącym Rady 
Powiatu w Jarocinie

już to wszystko. Nie oceniam. 
Chciałby pan, żeby inni też tego 
nie oceniali, zapom nieli o tym?
To ich sprawa. Ale coś, co już nie ma, 
zatarte, nie istnieje, że tak powiem. 
Wielu nauczycieli byłych i obecnych 
odwiedza mnie, uczniowie tak samo 
i myślę, że jest OK, jeżeli chodzi 
o te sprawy.

W ie m y, że pański w yrok  u leg ł 
zatarc iu , wobec praw a jest pan  
dzisiaj osobą niekaraną. Jednak  
jest coś takiego jak  pam ięć ludz
ka i przyzwoitość, którą podnoszą 
niektórzy - mówią: Bajda zrobił to, 
co zrobił, a teraz chce w ypinać  
pierś do orderu i to takiego orderu. 
Jak nadadzą, to przypnę, alf tu trze
ba wiedzieć o jednej sprawie, że 
robiłem wiele i robię społecznie dla 
ludzi nadal, cały czas i myślę, że to 
jest najważniejrze. Takie jak gdyby 
moje przesłanie, jako społecznika. 
Jeżeli docenią, to dobrze, jak nie też. 
M oże to złośliwa plotka tylko, ale 
po jaw ia ją  się opinie, że to uza
sadnienie  do w niosku to Bajda

sam napisał.
Nie, raczej nie sądzę też.
Ten okres, kiedy był pan nauczy
cielem, został umiejętnie pominięty 
- został jedynie wychowawca wielu 
pokoleń młodzieży.
Wychowawca Wielu pokoleń, ale 
w zakresie ekologii. Byłem i jestem 
nadal. Ja ich wychowuję ciągle. Je
stem między innymi komandorem 
rajdu turystycznego do Śmielowa, 
od niedawna jestem też instruktorem 
ochrony przyrody, także wychowuję 
te młode pokolenia. To cały czas trwa. 
Myśli pan, że na tych młodych lu
dzi nie rzutuje to, że przez 17  lat 
uczył pan nie m ając wym aganych  
kwalifikacji?

Ale wiedzę miałem i myślę, że w spo
sób właściwy, umiejętny została wy
korzystana. Że ktoś mnie tam, gdzieś 
kiedyś też wm3newrowąj, pomijam, 
bo tak było. Wiadomo, że nigdy się 
nie działa w pojedynkę. Pewnej takiej 
oceny dokonali wyborcy, podczas 
kandydowania do rady powiatu. Wy
grałem wybory, myślę, że w sposób 
dosyć znaczny, uzyskałem mandat 
radnego bezpośrednio i w sposób 
druzgocący wygrałem też wybory 
do rady sołeckiej.
I to panu daje przeświadczenie, że 
jednak na ten order pan zasłużył? 
Chyba tak.

Rozmawia!
BARTEK NAWROCKI

http://www.jarocinska.pl
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17 stron do wypełnienia 
i do 90 dni oczekiwania

Za n ie sp e łn a  m iesiąc  ro 
dzice w całej Polsce będą m o
gli składać wnioski do programu 
„500 + ”. Sytuacja w ośrodkach 
pomocy społecznej, które będą 
odpowiedzialne za wypłatę świad
czeń, zm ienia się niemal z dnia 
na dzień.

W Jaraczew ie wnioski będą 
wydawane w Gminnym Ośrodku 
Pomocy. Społecznej i praw dopo
dobnie w kilku innych punktach na 
terenie gminy, w tym w szkołach. 
- Zatrudniliśmy nową osobę z urzę
du pracy, która będzie się zajmować 
tylko obsługą program u „500+ ”. 
Panie obecnie zatrudnione w ośrod
ku pomocy społecznej będą łączyły 
dotychczasowe obowiązki z zajm o
waniem się tym nowym programem, 
a więc czeka nas jeszcze mała reor
ganizacja zadań. Dodatkowo p la 
nujemy .wydłużyć godziny pracy do 
16.30, a być może i do 17.00- mówi 
Bernadeta Sołtysiak, kierownik 
GOPS-u.

P raco w n ice  ja ra c z e w sk ie -  
go ośrodka są już po pierwszym 
szkoleniu, które odbyło się w Wiel
kopolskim O środkd K ształcenia 
i Studiów Samorządowych w Po
znaniu, a szefowa pom ocy spo- 
tecznej wzięła do tej pory udział 
w dwóch. - Wiemy, że będą kolej
ne i na pewno z nich skorzystamy, 
bo trudno nauczyć się w szystkie
go tylko na jednym . Pewne rzeczy 
też wyjdą w praniu, więc przyda

dzą się następne kursy - dodaje 
kierowniczka.

Wjaraczewskim ośrodku zostało 
już wygospodarowane pomieszcze
nie, w którym będą przyjmowani • 
mieszkańcy chcący pobierać pienią
dze z programu „500+”. - Wygospo
darowaliśmy dużą salę, jesteśm y ju ż  
wstępnie przygotowani, trwają jeszcze 
ostatnie prace techniczne w tym po
mieszczeniu, żeby wszystko było gotowe 
do przyjęcia mieszkańców - wyjaśnia 
Bernadeta Sołtysiak.

Do tej pory ośrodek otrzymał 
z budżetu państwa pieniądze tylko 
na wdrożenie programu. Na wypłatę 
świadczeń jeszcze nie. - Program 
startuje 1 kwietnia i wypłata zasiłków 
ruszy nie wcześniej niż w połowie kwiet
nia. W urzędzie wojewódzkim powie
dziano nam, że taką datą wyjściową 
będzie 15. dzień każdego miesiąca, 
a na wypłaty środków mamy kolej
ne 90 dni - tłumaczy kierowniczka 
GOPS-u. - Może się okazać, że oso
ba, która przyjdzie złożyć wniosek 30 
czerwca, otrzyma wcześniej pieniądze 
niż mieszkaniec, który złożył doku
menty 1 kwietnia. I  pewnie wówczas 
załatwi to bez stania w długiej kolejce, 
bo spodziewamy się, że największe ob
lężenie czeka nas właśnie w kwietniu 
- dodaje.

Szefowa ośrodka szacuje, że 
w ramach-programu „500+” może 
zostać złożonych nawet 1,5 tys. 
wniosków. - Ale czy tak będzie? Do
wiemy się wmomencie, kiedy ten pro

gram ruszy. Nie jesteśmy tego w stanie 
sprawdzić nawet po liczbie pobranych 
dokumentów, bo ktoś może wziąć na 
przykład dla rodziny, znajom ych, 
a część z nich może do nas też pie 
wrócić - argumentuje kierowniczka 
GOPS-u.

P ro b le m e m  d la  ro d z icó w  
i opiekunów może się okazać sam 
wniosek, który ma 17 stron. Stąd 
pom ysł, by um ieścić na stronie 
internetowej gminy poradnik, jak 
krok po kroku wypełnić dokumen
ty. - Nie wyobrażam sobie,, że ktoś 
będzie wypełniał cały w niosek na 
m iejscu, bo zajm ie to trochę cza
su. Chyba lepiej będzie w ztąć go 
do domu, wypełnić tyle, ile się da, 
a z wątpliwościami przyjść do nas 
po pomoc. Myślę, że ci, którzy po
bierają zasiłki rodzinne, będą m ieli 
mniejszy kłopot przy wypełnieniu tego 
druku, bo ju ż są zapoznani z takim i 
dokumentami - wyjaśnia Bernadeta 
Sołtysiak.

(seb)

G M IN N Y  OŚRODEK  
POM OCY SPOŁECZNEJ  
W  JARACZEW IE
Jaraczewo, ul. Jarocińska 7 
e-mail: gops@jaraczewo.pl

Godziny otwarcia:
- poniedziałek 8.00 - 16.00
- wtorek - czwartek 7.30 - 15.30
- piątek 6.00 - 14.00

► NOWE MIASTO - .

W kolejce po pieniądze na dzieci
Ok. 800 rodzin z gminy Nowe 

Miasto może skorzystać z programu 
„Rodzina 500 plus”.

OPS otrzymał kwotę 22.570 zł 
na obsługę związaną z wypłatą za
siłków „500+”', tj. pokrycie kosz
tów jego wdrożenia. - Na wypłatę 
Zasiłków nie otrzymaliśmy środków 
'  informuje Iwona Golińska, sze
fowa pomocy społecznej. Wnioski 
0 Przyznanie pomocy państwa w wy
chowywaniu dzieci będzie można 
składać w placówce dopiero od 1 
kwietnia. Ośrodek szacuje, iż z pro- 
§ramu może skorzystać około 800

► Na stronie 
in ternetow ej OPS: 

w w w .opsnow em iasto .p l 
m ożna zapoznać się 

z program em  
„Rodzina 500  plus", 
pobrać inform ator, 

a także  w n iosek  
o ustalen ie  p raw a  

do św iadczenia  
w ych o w aw czeg o .

rodzin. O bsługą i wypłatą zasił
ków zajm ą się pracownicy sekcji 
świadczeń rodzinnych. - Planuje
my zatrudnić jedną osobę - dodaje 
kierowniczka.

Obecnie mieszkańcy gminy mogą 
składać wnioski w wersji papiero
wej w siedzibie Ośrodka Pomocy 
Społecznej, przy ul. Jesionowej 2a, 
w dziale sekcji świadczeń rodzin
nych. Zostanie tu utworzony spe
cjalny punkt wydawania i pobierania 
wniosków. Uruchomiona ma być też 
możliwość składania dokumentów 
w wersji elektronicznej. (akf)

► JAK WYGLĄDAJĄ W  GMINIE KOTLIN 
PRZYGOTOWANIA DO REALIZACJI RZĄDOWEGO 
PROGRAMU „5 0 0 + ?

Wygwizdali
przedstawicieli
ministerstwa

W gminie Kotlin ruszyły przy
gotowania do realizacji rządowego 
programu „500+”. Na ostatniej sesji 
radni podjęli uchwałę w sprawie wy
znaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kotlinie do realizacji tego 
zadania. Dyskusja na temat wdrażania 
projektu odbyła się podczas połączo
nego posiedzenia komisji rady.

Radny Marian Niewiada chciał 
wiedzieć, czy gmina zatrudni w związ
ku z tym dodatkowego pracownika. 
Kierownik GOPS-u odpowiedziała, 
że to zadanie przydzieliła już jed
nej z urzędniczek, która ma umowę 
o pracę na czas określony. - Jest po 
stażu. Sprawdza się w pracy. Jeździ na 
szkolenia. Do pomocy będzie stażystka 
zatrudniona za pośrednictwem urzędu 
pracy. Najprawdopodobniej na pierwsze 
trzy miesiące będzie po
trzebna osoba na umo
wę zlecenie - wyjaśniała 
Ewa Kasołka.

- Wczoraj byliśmy 
na spotkaniu w Urzę
dzie Wojewódzkim w Po
znaniu, na którym byli 
przedstawiciele m ini
sterstwa. Z  przekaza
nych informacji wyni
ka, że stażysta nie może 
prowadzić samodzielnie tych spraw, musi 
to być pracownik’. Z  tego, co wczoraj 
usłyszałam, wszystkie ośrodki będą 
zatrudniać w zależności ód wielkości 
od 1 do 5 osób - tłumaczyła szefowa 
GOPS-u.

Gmina Kotlin na potrzeby realizacji 
programu będzie musiała zakupić kom
puter i oprogramowanie. - Wielokrotnie 
na spotkaniu podkreślano, że musi to być 
najnowszy program, ale nie potrafiono 
nam dokładnie powiedzieć, jaki. Powiem 
szczerze, że po wczorajszym spotkaniu 
odczucie większości osób było takie, że 

. przedstawiciele ministerstwa przyjechali 
nieprzygotowani. W pewnym momencie 
zostali wygwizdani. Wyjechaliśmy z taką

samą wiedzą, ja k  zajechaliśmy - opo
wiadała Ewa Kasołka.

W gminie Kotlin jest 1.580 dzie-'  
ci. Pracownicy pomocy społecznej 
szacują, że z programu skorzysta od 
1.100 do 1.200. - Trudno określić, kto 
otrzyma środki na to pierwsze dziecko
- zaznacza kierowniczka.

- Jak będzie wyglądał odbiór pienię
dzy? : zapytał radny Tomasz Graczyk.
- Podopieczni będą zobowiązani do zało
żenia kont. Większość osób, która pobie
ra zasiłki rodzinnejuż je  m a- stwierdziła 
Ewa Kasołka. W przeciwnym razie 
do oddziału Banku Spółdzielczego 
w Kotlinie będzie trafiała lista i tam 
będą wypłacane pieniądze. Szefowie 
GOPS-ów otrzymali zapewnienie, że 
do połowy każdego miesiąca otrzymają 
środki na realizację świadczenia.

- Jeśli środki nie spłyną, 
to gmina będzie miała 
pieniądze, żeby wyłożyć?
- pytał Zdzisław Sta- 
szak. - Nie - odpowie
działa Irena Antczak, 
skarbnik gminy.

Mieszkańcy gminy 
Kotlin będą mogli skła
dać wnioski o przy
znanie św iadczenia 

• w Gminnym Ośrodku 
Pomocy Społecznej lub za pomocą 
platformy internetowej Empatia, ale 
program na razie nie działa. Wnio
ski będą przyjmowane od 1 kwietnia. 
Kiedy pierwsze pieniądze trafią do 
rodzin? - Prawdopodobnie pierwsze 
środki otrzymamy w kwietniu, ale nie 
wiadomo, w jakiej wysokości, ani do
kładnie kiedy. 10 marca w Urzędzie 
Wojewódzkim w Poznaniu będzie ko
lejne spotkanie odnośnie programu, być 
może przekażą nam bardziej konkretne 
informacje - liczy szefowa kotlińskiej 
pomocy społecznej.

Gmina Kotlin na obsługę pro
gramu otrzymała z budżetu państwa 
19.800 Zł. (era)

► M ieszkańcy gm iny  
Kotlin w n io s k i. 
o przyznanie  

św iadczenia  z program u  
„ 5 0 0 + "  będą m ogli 
składać w  G m innym  

Ośrodku Pomocy 
Społecznej w  Kotlinie, 

ul. Poznańska 22

KRZYSZTOF SZYSZKA
wiceprzewodniczący Rady Gminy Kotlin

To jest nowa sprawa i budzi wiele emocji. Według mnie lepiej było 
poczekać miesiąc lub dwa i ruszyć z programem od czerwca. Wy
daje mi się, że nasz ośrodek sobie poradzi. Na pewno na początku 
będą jakieś niedociągnięcia i trzeba sobie z tego zdawać sprawę 
i wszystkim podopiecznym tłumaczyć, że wszystko wymaga czasu.

►‘ POWIAT

Sanitariaty 
jak nowe 
za 36 tysięcy

W Zespole Szkół Ponadgimnzjalnych nr 2 
w Jarocinie wyremontowano sanitariaty. Prace 
kosztowały około 36 tys. zł.

Za tę kwotę położone zostały nowe płytki 
i pomalowane ściany. Wymieniono także instala
cję elektryczną i wodno-kanalizacyjną, armaturę 
sanitarną oraz częściowo drzwi do kabin.

Remont przeprowadził Zakład Remonto
wo-Budowlany Józef Robak z Jarocina.

O prać, (ann)
Uczniowie jarocińskiej „dwójki" mogą ju i korzystać 

wyremontowanych sanitariatów

►„ŻERKÓW

„ 5 0 0 + ” 
w pomocy

W gminie Żerków wnioski o zasi
łek z programu „500+” będą wydawa
ne przez pracowników Miejsko-Gmin
nego Ośrodka Pomocy Społecznej od 
1 kwietnia. Formularz będzie można 
również pobrać ze strony internetowej 
gminy.

Do obsługi program u „500+ ” 
planuje się zatrudnić 1 osobę.

(ann)

OGŁOSZENIE SPOŁECZNE mm— mmmm—mm

P rze każ  1 %  
na marzenia 
dzieci
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Zacięta dyskusja na tem at przyszłości 
• kilkudziesięciu betonowych płyt toczyła się 

między sołtysami Ruska i Suchorzewka pod
czas ostatniej sesji. Anna Wierżowiecka zako
munikowała, że znalazła dla nich zastosowa
nie. - Z  tego co wiem, zostało czterdzieści płyt, 
które nie są zagospodarowane. One miały być 
przewiezione do Suchorzewka, ale rada sołecka 
i ja  chcielibyśmy, żeby położono je  z powrotem  
u nas, tylko tym razem przy „orliku", bo tam  
w ogóle nie ma parkingu. A skoro tych płyt jest 
tyle, a do tego jeszcze piasek, to wydaje m i się, 
że trzeba by było zapłacić tylko za robociznę - 
argumentowała szefowa Ruska.

Sołtyska tłumaczyła, że kiedy w świetlicy 
. trwa impreza, a w tym samym czasie na bo

isku toczy się jakiś turniej, to brakuje miejsc 
parkingowych. Niewzruszony na jej propozycję 
pozostał jednak sołtys Suchorzewka, Marek 
Grobelny. - U nas też te płyty by się przyda
ły, bo mamy taką drogę, że pojazdy się topią. 
Niech pan burmistrz rozstrzygnie: albo droga, 
albo jakieś dodatkowe parkingi. Dużo by się 
chciało, ale uważam, że te płyty powinny trafić 
do Suchorzewka, bo prosimy o utwardzenie tej 
drogi ju ż kilka lat - tłumaczył.

Anna Wierżowiecka nie dawała jednak za 
wygraną. - Ja uważam, że wy może jakoś inaczej 
sobie poradzicie, a skoro te płyty są ju ż w Rusku, 
to po co wydawać pieniądze na ich przewóz?

Walkę o kilkadziesiąt płyt 
musiał rozstrzygnąć burmistrz

Poza tym parkingu w Rusku jest naprawdę za 
mało - dodała.

Do dyskusji włączył się Sławomir Gruchała, 
radny ze Strzyżewka. - Z  tego, co pamiętam, temat 
płyt był poruszanyjuż w listopadzie i ustalenia były 
takie, że zostaną przewiezione na drogę gminną 
do Suchorzewka. Poza tym jeden z mieszkańców 
zadeklarował, że przetransportuje je  swoim sprzę
tem, więc gmina nie poniosłaby w związku z tym 
żadnych kosztów - przypomniał rajca.

Ostatecznie sprawy nie rozstrzygnięto 
na sesji, ale burmistrz Dariusz Strugała kilka 
dni później nie miał wątpliwości, jaka będzie 
przyszłość betonowych płyt. - Wymieniliśmy je  
w Rusku na kostkę brukową i nie będziemy ich 
teraz kładli Z powrotem. Ja ju ż podjąłem decyzję. 
Płyty idą do Suchorzewka i ani przy świetlicy, 
ani wokół szkoły w Rusku ich nie będzie. Nie 
ma o czym mówić - tłumaczy krótko włodarz.

Czy mieszkańcy Ruska mogą liczyć na 
pomoc gminy przy budowie parkingu obok 
„orlika”? - W tej chwili nie ma mowy o żadnych 
tego typu inwestycjach. Dla potrzeb programu 
Wielkopolska Odnowa Wsi mamy przygotowany 
projekt zagospodarowania terenu, w tym stawu 
i oświetlenia przy świetlicy w tej miejscowości. 
Poza tym Rusko nie może narzekać na brak 
inwestycji i zainteresowania z naszej strony 
- dodaje burmistrz Strugała.

(seb)

► NOWE MIASTO

Policjanci teraz 
zajrzy a w kwietniu 
będą karać

I

I
ś

Na terenie gminy Nowe Miasto roz
poczęła się akcja sprawdzania numerów 
na posesjach.

- Obowiązkiem każdego zarządcy nie
ruchomości, użytkownika jest oznaczenie 
je j numerem. Zdajemy sobie sprawę, że 
stare num erki mogły zostać zasłonięte, 
farba odpadła, dlatego najpierw będziemy 
prowadzić takie działania, żeby odnowić 
te num erki - mówi podinspektor Piotr 
Kępski, naczelnik Wydziału Prewencji 
w Komendzie Powiatowej Policji w Śro
dzie Wielkopolskiej. - W marcu będziemy 
prowadzić działania prewencyjne mające 
na celu spowodowanie, żeby każdy wła
ściciel budynku, jego zarządca, oznaczył 
go numerem. Oczywiście dotyczy to tych, 
którzy tego jeszcze nie zrobili. Ułatwia to 
wielokrotnie działanie służb, szczególnie 
ratunkowych i wyklucza opóźnienie naszych 
działań.

- Na razie policja będzie sygnalizo
wać brak tabliczek. - Od kwietnia bę- 
dzierrĄ’ ju ż prowadzić działania represyjne, 
będziemy karać. Brak takiego numerka 
na budynku to je s t wykroczenie - pod
kreśla naczelnik. Jeżeli właściciel nie
ruchomości nie dostosuje się do obo
wiązku oznaczenia nieruchom ości, 
grozi mu za to grzywną w wysokości 
do 250 zł.

(akf)

► JAROCIN

300 tys. zł za gm inną zieleń bez parku
Firma ..Green Service” Service” oczekiwał 300 tvs. zł. ovtania ofertoweeo. Zwrócili H f o r t  w T łn in n o  « /  n r e o ta r m i  n aFirm a „Green Service 

z Poznania będzie się zajmo
wała utrzymaniem i pielęgna
cją zieleni na terenie gminy 
Jarocin. W tym roku urząd 
miejski wyda na to 300 tys. zł. 
Przetarg nie obejmował jed
nak Parku Miejskiego, któ
rym na podstawie odrębne
go zlecenia zajmuje się firma 
z Goliny.

Do przetargu na utrzy
manie zieleni zgłosiły się trzy 
podmioty. „M ar-Pol” z po
wiatu kolskiego został wy
kluczony, bo nie wykazał się 
m.in. posiadaniem odpowied- . 
niej ilości sprzętu. Różnica 
między pozostałymi oferenta
mi była bardzo duża. „Green

Service” oczekiwał 300 tys. zł, 
a „Plener” ponad 500 tys. zł.' 
Główne kryterium stanowiła 
właśnie cena.

Do zadań zwycięzcy prze
targu należy teraz m.in. wy
kaszanie trawników, usuwa
nie odrostów przy drzewach, 
sprzątanie śmieci przynaj
mniej dwa razy w tygodniu, 
wygrabianie liści i usuwanie 
chwastów przy krawężnikach 
wzdłuż dróg gminnych.

„Green Service” nie musi 
się zajmować parkiem, bo ze 
względu na plany rewitalizacji 
został on wyodrębniony ze 
specyfikacji. Jeszcze w ubie
głym roku urzędnicy rozstrzy
gnęli tę kwestię w ramach za

pytania ofertowego. Zwrócili 
się do jedenastu firm z branży 
ogrodniczej, ale odpowiedzia
ły tylko dwie z nich. O połowę. 
tańszy od przedsiębiorstwa ze 
Swarzędza byt „Plener” z Go
liny i to ta firma zajmuje się 
utrzymaniem parku. Konkret
ny zakres prac do wykonania 
został zawarty w specyfikacji 
przygotowanej przez Marze
nę Jeleniewską-Jankowską, 
inspektora nadzoru terenów 
zieleni. Umowa wymaga m.in. 
opróżniania koszy na śmieci 
przynajmniej trzy razy w ty
godniu, oczyszczania sta 
wów i konserwacji fontanny. 
Podpisana została na cały 
2016 rok. (igi)

Oferty złożone w  przetargu na 
utrzymanie i pielęgnację zieleni 
na terenie gminy Jarocin:
„Green Service” , Poznań

303.500.00 zł
„Plener” , Golina

517.860.00 zł
PHU „Mar-Pol", Przybyłów (powiat kolski)

443.585.00 zł
ODRZUCONA

Oferty dotyczące utrzymania 
parku miejskiego:
„Plener” , Golina

127.159,92 zł
„Ogród-Projekt” , Swarzędz

214.844,50 zł

► POWIAT

PRAWO JAZDY 
w

2,
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Prawo jazdy tylko z prawidłowym zdjęciem
W lutym zaczęły obowiązywać 

nowe warunki, jakim ma odpowiadać 
zdjęcie umieszczone na prawach jazdy. 
Zostały one wyznaczone rozporządzer 
niem ministra infrastruktury i budow
nictwa.

Wymagane zdjęcie musi być: koloro
we o wymiarach 35x45 mm, wykonane 
na jednolitym jasnym tle, odwzorowu
jące naturalny kolor skóry, pokazują

ce wyraźnie oczy - zwłaszcza źrenice 
i przedstawiające osobę w pozycji fron
talnej, bez nakrycia głowy oraz okula
rów z ciemnymi szkłami. Fotografia 
nie powinna być starsza niż 6 miesięcy.

Nowe przepisy obow iązują od 
25 lutego i od tego dnia w Referacie Ko
munikacji Starostwa Powiatowego w Ja
rocinie przyjmowane są wnioski tylko 
z prawidłowymi fotografiami. (ann)

. ► POWIAT

Rozlicz PIT przez 
internet w bibliotece

W Bibliotece Publicznej M iasta  i G m i
ny Ja ro c in  - filia  nr 1 „Pod R a tu sz em ” , 
w dniaph 11 marca (piątek) w godzinach 15.30- .  
17.30 oraz 12 marca (sobota) w godzinach 10.00 
-12.00 zostanie udostępnione stanowisko kompu
terowe, gdzie będzie można wypełnić rozliczenie 
roczne oraz wysłać je przez internet.

W czasie dyżuru pracownicy jarocińskiego 
urzędu skarbowego będą udzielać instruktażu, jak 
poprzez e-deklaracje wypełnić zeznanie i złożyć je 
drogą elektroniczną. (ann)

każdego dnia 
nowe informacje

http://www.jarpcinska.pl
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NOWE MIASTO

Bogdan Budzyń został nowym 
prezesem OSP w Nowym Mieście. 
Jego wybór przyjęto gromkimi bra
wami.

- Bardzo chciałem podziękować 
za wybór na prezesa miejscowej straży 
pożarnej - powiedział po głosowaniu 
Bogdan Budzyń. Przyznał, że przyj
muje to stanowisko z mieszanymi 
uczuciami. - Ponieważ tyle przede mną 
zostało zrobione. Nie wiem, czy mam  
szerokie pole do działania. Jeśli chodzi 
o sprawy techniczno-bojowe jesteśmy 
w miarę dobrze wyposażeni. Pozostaje 
realizacja rozbudowy strażnicy i sprawy 
bieżące. Myślę, że przy pomocy nowo 
wybranego zarządu wspólnie podo
łamy zadaniom wytyczonym nam na 
nową kadencję i będziemy prowadzić tę 
straż do rozkwitu. Sprzęt mamy, druhów 
trzeba pozyskać - myślę, że damy radę!
'  stwierdził.

Tyle samo szczęśliwych powro
tów, co wyjazdów do zdarzeń życzył 
nowomiejskim strażakom mł. bryg. 
Jarosław Kuderczak, komendant po
wiatowy Państwowej Straży Pożarnej 
w Środzie Wielkopolskiej. - Nasza 
maksymą mówi: Bogu na chwalę, lu
dziom na ratunek. Myślę, że z tej po
winności w tej chwili jako  jednostka 
wzorowo się wywiązujecie - powiedział. 
Zdrowia, szczęścia i wytrwałości ży
czył nie tylko ochotnikom, ale również 
ich rodzinom. - Zdajemy sobie sprawę 
z tego. że kiedy ta syrena zawyje tu, na 
rynku w Nowym Mieście, opuszcza
ne rodziny, domy i niesiecie pomoc 
Innym. By wasze rodziny były wyrozu- 

. miate i byście wy, w trakcie niesienia 
pomocy, zawsze pam iętali, że macie 
idzie wrócić i szczęśliwie do własnych 
domów wracali - dodał komendant, 
apelując o rozwagę i zachowywanie 
zasad bezpieczeństwa. Przypomniał, 
że jednostka otrzymała niedawno nie 
tylko nowy wóz. Doposażona zosta- 
ta także w pełnowartościowy sprzęt 
hydrauliczny do działań podczas 
wypadków drogowych. Kosztował ■ 
°n 50 tys. zł i kupiony został przy 
dotacji z Krajowego Systemu R a
towniczo-Gaśniczego. - Jednostka 
w Nowym Mieście jest wyposażona na 
dzień dzisiejszy bardzo dobrze - i w po
jazdy, i w sprzęt. Teraz czekają was 
Warsztaty, ćwiczenia, doskonalenie 
umiejętności w poshigiwaniu się pojaz
dami oraz obsłudze sprzętu - zauważył 
kuderczak. (akf)

Zdjęcia Anna Kopras-Fijołek

Co spędza sen z powiek 
nowemu prezesowi OSP?

► W  skład zarządu OSP w  Nowym  Mieście weszli:

Bogdan Budzyń 
Eryk Wojnicz.
Jakub Ratajczak 
Kamila Miśkiewicz 
Agnieszka Król

(26 głosów) 
(28)

Tomasz Lipiecki 
Patrycja Mazurkiewicz 
Roman Tuczyński 
Wojciech Król

- prezes
- naczelnik
- zastępca naczelnika (23)
- sekretarz (17)
- skarbniczka (22)
- gospodarz (23)
- kronikarz (24)
- członek (25)
-członek (19)

► Delegatam i na zjazd oddziału gminnego zostali:

Bogdan Budzyń, Jakub Ratajczak, Tomasz Lipiecki, 
Wojciech Król, Bartosz Król, Eryk Wojnicz

Nowe władze nowomiejskiej jednostki OSP

Jednostka nowomiejska 

będzie w  tym roku obchodzić 

120-lecie powstania.

Nowy prezes OSP w Nowym 
Mieście ma 63 lata. Działa 

w  straży od 37 lat. Wcześniej 
pełnił funkcję sekretarza 

zarządu oddziału gminnego, 
następnie sekretarza 

jednostki.

33 osoby wzięły udział 
w  głosowaniu na nowe 

władze OSP w  Nowym 

Mieście.

► W  skład komisji rewizyjnej weszli:

A Bartosz Król (przewodniczący) (27 głosów)
Roman Paluszkiewicz (24)
Tadeusz Kaczmarek (21)

Trzeba w młodych zaszczepić bakcyla 
strażackiego działania
Jakie zadania będą najw ażniejsze dla 
nowego szefa nowom iejskiej straży?
Najważniejsza będzie na pewno kon
tynuacja działań, które zostały podjęte 
przez poprzedni zarząd, bardzo dobre 
wykorzystanie sprzętu, samochodów, 
które mamy, niesienie pomocy potrze
bującym mieszkańcom naszej gminy, 
jak również w powiecie, a nawet dalej, 
na terenie kraju.
Co z rem izą, która zrobiła się już za 
m ała i niewygodna?
Podjęte zostały działania dotyczące roz
budowy naszej ciasnej i już wiekowej 
strażnicy. Przy pomocy władz samorzą
dowych oraz wsparciu jednostek, które 
odpowiadają za wyposażenie strażnicy,

doprowadzimy w tej kadencji do zała
twienia wsżystldch najpilniejszych spraw. 
Z ja k im i p ro b lem am i zam ierza  pan  
jeszcze się uporać?
Będzie mi spędzało sen z powiek po
zyskiwanie nowych członków. Z do 
świadczenia wiem, że pozyskuje się ich 
z młodzieżowych drużyn pożarniczych. 
To jest nasz cel - żeby ich w-naszym 
gronie zgromadzić, zaszczepić w nich 
tego bakcyla strażackiego działania. 
By w przyszłości można ‘było wyłonić 
ich na ratowników, by mogli wyjeżdżać 
do pożarów, stanowić pełne wyposa
żenie osobowe jednostki ratowniczo- 
gaśniczej.

Rozm aw iała A N N A  K O PRAS-FIJO ŁEK

JARACZEWO

A

Sekretarz dużo więcej, burmistrz 
i zastępca - mniej ►

216.505,51 zł wydano na dodat- riusz Strugała, co jest kwotą niższą od 
kowe wynagrodzenie dla urzędników ubiegłorocznej o ponad 40 zł. Mniej 
w Jaraczewie. Najwyższą „trzynastkę”, dostał także jego zastępca Stanisław
ho 10.671,67 zł dostał burmistrz Da- Andrzejczak. Dużą podwyżkę uzsy-

O
8.670,00 zl

wiceburmistrz 
STANISŁAW ANDRZEJCZAK

10.671,67 Zt
burmistrz

Da r iu s z  s t r u g a ł a

Urząd M iasta i Gm iny Jaraczewo

kala natomiast sekretarz Olga Kacz
marek, która zainkasowaia o 905 zł 
więcej niż w ubiegłym roku.

(seb)

6.654,48 zt
skarbnik gminy 

ZOFIA JANKOWSKA

6.648,48 Zt
sekretarz gminy 

OLGA KACZMAREK

\ 128.677,66 Zt ogólna kwota
3 9  - łączna liczba 
pracowników

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 
w Jaraczewie

20.609,27 zł
ogólna kwota

7 - łączna liczba pracowników

4.182,00 it
kierownik
BERNADETA SOŁTYSIAK

Gminny Zespół Ekonomiczno- 
Administracyjny Szkół w Jaraczewie

35.820,51 zł
ogólna kwota

16 - łączna liczba pracowników

5.287.89 zł
dyrektor JERZY JAKUBOWSKI

Komunalny Zakład Budżetowy 
w Jaraczewie

31.398,07 zt
ogólna kwota

10 - łączna liczba pracowników

5.267.89 Zł
dyrektor ZENON MARCINIAK

wszystkie kwoty bruttoa

►

►

► NOWE MIASTO

Pierwsza ulica 
jednokierunkowa

Lokalna osiedlowa ulica
- Lipowa w Nowym Mieście 
niedawno stała się drogą jed
nokierunkową. Co o tym za
decydowało?

- Względy bezpieczeństwa
- tłumaczy wójt gminy, Alek
sander Podemski. - To jest wą
ska ulica. Ludzie się skarżyli, że 
ruch się zwiększa, są sytuacje, 
że z przeciwka jadą samochody 
i nie można się minąć. Dlatego 
zapadła decyzja, żeby zrobić je 
den kierunek. Poza tym tam jest 
piekarnia po drodze i ruch zrobił 
się większy.

Ruch odbywa się od uli
cy Szkolnej w kierunku placu 
700-lecia. (akf)

jarocinskaifil
" Zawsze tam. gdzie Ty

http://www.jarocinska.pl
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NOWE MIASTO

Gdzie grasują włamywacze,
a gdzie jest najwięcej wypadków

* . *

1  Lokalną Mapę Zagrożeń tworzy, również dla gminy Nowe Miasto, Komenda Powiatowa Policji w Środzie Wielkopolskiej.

- Jest to inicjatywa Ministerstwa 
Spraw Wewnętrznych i Adm inistra
cji oraz Komendy Głównej Policji 
- wyjaśniał na zebraniu otwartym 
dla wszystkich mieszkańców gmi
ny podinspektor Piotr Kępski, n a 
czelnik wydziału prewencji. Mapy 
Zagrożeń powstają w całej Polsce 
i m ają być dostępne dla w szyst
kich. - Każdy obywatel będzie mógł 
sobie wejść na stronę internetową 
np. powiatu średzkiego i porównać 
zagrożenia w poszczególnych gm i
nach. Będzie m ógł zobaczyć, która 
je st najbardziej niebezpieczna - dodał 
funkcjonariusz.

Z prośbą do policjantów zwrócił

się Jarosław  Stawicki, radny oraz 
soitys Szypłowa i Tokarowa. - Pan ko
mendant wysłał pismo do władz gminy 
odnośnie dofinansowania auta, władze 
i wszyscy radni byli za dofinansowa
niem. Auto zostało kupione i terat. po 
prostu moje zdanie byłoby takie, żeby 
odbić tę piłeczkę, żeby patrole pojawiał}’ 
się na terenie gminy - apelował. - Nie 
potrzebuje ten policjant wymachiwać li
zakiem co kawałek. Wystarczy, że przeje- 
dzie się radiowóz i ju żjest bezpieczniej. 
Co na to naczelnik wydziału prewen
cji? - Nie wypada mi się wypowiadać za 
pana komendanta w kwestii etatowej, 
bo zwiększenia etatów u nas póki co nie 
ma. Ale jeden policjantjest obecnie na

szkoleniu i wraca w kwietniu. Od marca 
będzie tu kolejny policjant, który zostaje 
przeniesiony z wydziału konwojowego 
i praktycznie będzie komplet. Sześciu 
policjantów na gm inę Nowe M iasto 
i Krzykosy to na razie wystarczy. My też 
wysyłamy patrole ze Środy tutaj - pod
kreślił podinspektor Kępski. Radny 
stwierdził, że wszystko rozumie, ale 
policja powinna pamiętać o tym, że 
gmina Nowe Miasto jest drugą pod 
względem wielkości. - To nie jest gmi
na Dominowo czy coś. My też chcemy 
się czuć bezpiecznie - stwierdził. Na
czelnik zapewnił, że wkrótce wize
runek policji na pewno się poprawi 
- będzie m ożna bowiem liczyć na

wsparcie dwóch radiowozów i sześciu 
funkcjonariuszy.

Agnieszka Król, soltyska Nowego 
M iasta i wiceprzewodnicząca rady 
dopytywała się, czy na mapie lokal
nych zagrożeń ujęte zostaną miejsca, 
w których było dużo pożarów. - Su
geruje się, że to byty podpalenia - pod
kreśliła. Oficer prasowy Komendanta. 
Powiatowego Policji w Środzie ml. 
asp. Edyta Kwietniewska tłumaczyła, 

, że powstający dokument powinien 
stanowić narzędzfe, które śta la  in
formacje z różnych instytucji i służb, 
ujmować również np. zagrożenia epi
demiologiczne. Przewodniczący rady 
Waldemar Tomaszewski sugerował, że

powinno się zwrócić również szcze
gólną uwagę na domokrążców Tom
skiego pochodzenia oraz przypadki 
oszustw np. „na wnuczka”. - Trudno 
pewnie dzisiaj jest jednoznacznie każ
demu odpowiedzieć, co byśmy chcieli 
na tej mapie widzieć. Temat je st nowy. 
Nie tylko w naszej skali, ale i krajo
wej - oceni! radny Artur Borkowski.
- Za jakiś czas czy też po pierwszych 
publikacjach map będzie można się 
do tego odnieść. Społeczeństwo też bę
dzie miało większą świadomość, będą 
konsultacje w domach, rodzinach, oby
watele porozmawiają, będzie łatwiej
- podsumował.

ANNA KOPRAS-FIJOŁEK

► Jakie sprawy najbardziej 
interesują mieszkańców 
gminy Nowe Miasto?*

UMm V'

1. Bezpieczeństwo drogowe 
oraz pożarowe, przestępstwa 
kryminalne

2. Przemoc domowa, wykroczenia

3. Żywioły i zagrożenia pogodowe

*  tak  w ynika z ankiet przeprowadzonych na 
otw artym  spotkaniu, m ieszkańcy wyrazili też 
swoją opinię na tem at tego, jaką formę powinna 
m ieć idealna M apa Zagrożeń - graficzną oraz  
jak  często pow inna ona być ak tualizow ana  
- raz na kw artał

► Na mapach ujęte 
zostaną zagrożenia 
przestępczością:

- ogółem

- kryminalną, w  siedmiu 
podstawowych kategoriach: 
włamania, bójki, pobicia, • 
rozboje, kradzieże, uszkodzenia 
mienia, uszkodzenia ciała

- gospodarczą

- narkotykową

- zorganizowaną

- a także wykroczeniami 
szczególnie uciążliwymi 

społecznie '

Sugestie na temat mapy lokalnych zagrożeń można przesyłać na adres: 
rzecznik@sroda-wielkopolska.policja.gov.pl

W aldem ar Tomaszewski 
przewodniczący rady

Droga powiatowa z Klę
ki na Żerków (fot. 3) 

Bardzo niebezpieczna droga, bardzo 
duże natężenie ruchu, a wypadków

śmiertelnych w przeciągu chyba sze
ściu lat było cztery na pewno. Jest to 
na pewno jakieś zagrożenie.

- Nie potrzebuje ten policjant wymachiwać li jakiem co kawałek. Wystarczy, ie  prze jedne się radiowóz i ju i  jest 
bezpieczniej - przekonywał radny i sołtys Jarosław Stawicki

Zofia Kędziora
radna i soltyska Boguszyna

Wnioskowała o to, by 
na mapie zagrożeń zna

lazło się bardzo niebezpieczne skrzy
żowanie na drodze wojewódzkiej nr 
436, w miejscowości Świętomierz. 
Łączy drogi Boguszynek - Chromieć 
oraz Świętomierz - w stronę Bogu
szyna. (fot. 1)
- Tam bardzo często dochodzi do 
wypadków. Tam wsiadają dzieci 
do autobusów szkolnych. Brakuje 
przejść dla pieszych. Wnioskowa
łam do zarządu dróg wojewódzkich. 
Odpowiedzieli, że jedyne, co mogą 
zrobić, to ograniczyć prędkość do 
70 km na godzinę. Po ponagle

niach postawili w końcu ten znak. 
Wszystkich jadących jednak ta trasa 
kusi i każdy ciśnie, od strony Ksią
ża. To jest bardzo niebezpieczny 
punkt. Nie mamy ścieżki nie mamy 
chodnika. Dzieci idą szosą, bo tam 
nawet nie ma szerszego pobocza, 
żeby mogły swobodnie, w miarę 
bezpiecznie iść.
Mówiła też o „nieszczęsnej" wysepce 
na pograniczu miejscowości Utrata 
i Boguszyn. - Brakuje oświetlenia, 
brakuje przejścia dla pieszych. Tam 
też bardzo często dochodzi do kolizji. 
Bardzo często są ścinane znaki na 
tej wysepce, (toń 2)
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Zmiany, które obowiązują 
od 22 lutego, komentuje 
aplikant adwokacki Michał Wlekły 
z Adwokackiej Spółki Partnerskiej 
Malczewski Stoczczak Matyaszczyk 
oddział w Rawiczu

>Ważne zmiany /
w Kodeksie Pracy

l
i
i * ®

^  J  Ograniczenie liczby umów na czas określony do trzech, ujednolicenie okresów wypowiedzenia oraz możliwość 
zwolnienia pracownika ze świadczenia pracy w okresie wypowiedzenia przewiduje nowelizacja przepisów.

Trzy rodzaje umów o pracę
Umowa
na okres próbny Umowa

na czas określony

Umowa
na czas nieokreślony

Pierwszą zmianą, na którą należy zwró
cić szczególną uwagę jest ograniczenie 
rodzajów umów o pracę do: umowy na 
°kres próbny, na czas nieokreślony oraz na czas 

°kreślony. W miejsce dotychczas zawieranych 
umów na czas wykonywania określonej pracy 
Zwierane będą tylko umowy na czas określo
ny. Zniknęła także odrębna regulacja dotyczą

ca umowy na czas zastępstwa pracownika. Do 
umów zawieranych na czas określony w celu 
zastępstwa pracownika pracodawca będzie na
dal mógł stosować ograniczenie czasu trwania 
i liczby umów zawieranych na czas określony. 
Do umów tego rodzaju znajdą przy tym za
stosowanie wydłużone okresy wypowiedzenia.

Wspomniane ograniczenia są kolejną zmia

ną, która oceniana jest jako bardzo korzystna 
dla pracowników. Dotąd ograniczenie dotyczyło 
tylko liczby umów o pracę na czas określony. 
Pracodawca mógł zawrzeć z tym samym pra
cownikiem nie więcej niż dwie umowy na czas 
określony. Jeśli jednak umowy te, nawet za
warte na okres kilku lat, rozdzielała ponadmie- 
sięczna przerwa, to trzecia umowa nie musiała

być na czas nieokreślony. Nie traktowano bo
wiem takiego zatrudnienia jako ciągłego, a co 
za tym idzie, nie aktualizował się obowiązek 
pracodawcy zawarcia umowy na czas nieokre
ślony. Luka ta często była wykorzystywana, 
co obowiązek pracodawcy w praktyce czyniło 
iluzorycznym. ,

Na czas określony nie dłużej 
niż 33 miesiące, ale...

i -
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Obecnie, po nowelizacji, pra
codaw ca może zawrzeć 
z pracownikiem zaledwie 

trzy umowy o pracę na czas okre
ślony, przy czym łączny okres obo
wiązywania tych umów nie będzie 
mógł trwać dłużej niż 33 miesiące. 
Natomiast przerwa między kolej
a m i  umowam i nie będzie mieć 
baczenia. Po upływie 33-miesięcz- 
nego okresu lub od dnia zawarcia 
Zwartej umowy o pracę na czas 
kreślony  uznaje się, iż pracow- 
n'k jest za trudniony na podsta- 
'Vle umowy o pracę na czas nie- 
°ltreślony. Reguła ta będzie miała

jednak pewne wyjątki. Dotyczyć 
będą one przypadków zastępstwa 
innego pracownika, prac sezono
wych oraz dorywczych czy na czas 
kadencji.

W wielu przypadkach nie spo
sób przewidzieć, na jaki okres za
stępowanie danego pracownika bę: 
dzie konieczne. W związku z tym, 
zasada mówiąca o maksymalnie 
3 umowach na czas określony - 
przy łącznym czasie ich trwania 
nieprzekraczającym  33 miesięcy 
- nie znajduje zastosowania. Co 
więcej, pracodaw ca będzie mógł 
z innych ważnych, obiektywnych,

przyczyn nie stosować się do tej 
zasady i decyzjaw zakresie uznania 
przyczyn za ważne należy właśnie 
do niego, ale będzie to musiał uza
sadnić przed Okręgowym Inspek
torem  Pracy. Na tym polu rodzi 
się zatem obawa o kwestie ewen
tualnych nadużyć, a także kieru
nek interpretacji pojęcia ważnych 
przyczyn. Spowoduje to zapewne 
istotne problem y praktyczne po 
stronie pracownika i pracodawcy, 
szczególnie w początkowym okresie 
obowiązywania znowelizowanych 
przepisów.

...bez okresu próbnego

Termin 33 miesięcy, na jaki łącz
nie może być zatrudniony dany 
pracownik w ramach umów na 

czas określony, nie uwzględnia umowy 
na okres próby, która może zostać za
warta maksymalnie na 3 miesiące. Tak 
więc, co do zasady każdy pracownik po
zostawałby zatrudniony na umowy inne, 
aniżeli na czas nieokreślony przez łączny 
okres 36 miesięcy, a więc 3 lat. Powstaje 
jednak problem dotyczący wielokrotnego 
zatrudniania osób na umowę na okres 
próby, jednakże na różnych stanowiskach. 
Taka praktyka prowadziłaby do obejścia 
przepisów prawa pracy i wypaczenia idei 
nowelizacji, bowiem faktyczny czas za
trudnienia pracownika w ramach umów 
innych niż umowa na czas nieokreśjony

mógłby ulec nieuprawnionemu wydłuże
niu ponad okres 33 miesięcy. Nowelizacja 
ma także zastosowanie do umów trwa
jących w chwili wejścia w życie nowych 
przepisów. Jeżeli umowa została zawar
ta na okres dłuższy niż sześć miesięcy to 
będą względem niej miały zastosowanie 
nowe przepisy. Podobnie, jeśli poprzednie 
dwie umowy zostały zawarte między tym 
samym pracodawcą a pracownikiem to 
kolejna umowa na czas określony będzie 
już ostatnią, jaką będzie można zawrzeć. 
Każda kolejna będzie już poczytywana 
jako umowa zawarta na czas nieokreślo
ny. Takwięc, zawarcie czwartej umowy lub 
przekroczenie długości dotychczasowego ’ 
limitu 33 miesięcy oznaczać będzie, iż jest 
to umowa o pracę na czas nieokreślony.

Ujednolicone okresy wypowiedzenia

K:olejną bardzo istotną zmianą jest ujednolicenie okresów 
wypowiedzenia umów-zawartych na czas określony i nie- 

— określony. W przypadku zatrudnienia u danego praco- 
aWcy przez okres krótszy niż 6 miesięcy, okres wypowiedzenia 

Wyniesie 2 tygodnie. Jeśli pracownik pozostawał zatrudniony

przez co najmniej 6 miesięcy, lecz nie dłużej niż 3 lata okres wy
powiedzenia wyniesie 1 miesiąc. W przypadku zatrudnienia przez 
minimum 3 lata okres wypowiedzenia wyniesie 3 miesiące. Tak 
więc w przypadku umów na czas określony okresy wypowiedze
nia uległy wydłużeniu.

© 2 tygodnie, bo pracujesz krócej niż 6 miesięcy 
1 miesiąc, bo pracujesz więcej niż pół roku, ale 
mniej niż 3 lata
3 miesiące, bo pracujesz ponad 3 lata

N owelizacja przewiduje także możli
wość zwolnienia pracownika z obo- 
wiązku świadczenia pracy w okresie 

^P ow iedzen ia. Rodzaj umowy nie będzie 
u •hiał znaczenia i nowe przepisy m ogą

Bez obowiązku świadczenia pracy
być stosowane w przypadku umów zaw ar
tych na czas nieokreślony, na czas określony 
i na okres próbny. Nowe zasady nie obejm u
ją  zatrudnienia w oparciu o umowy cywil
nopraw ne, jak chociażby umowy zlecenia

i o dzieło. Co istotne, decyzja o zwolnieniu 
w dalszym ciągu jest zależna od woli p ra
codawcy. Zgoda pracownika nie jest w tym 
względzie wymagana. Sam o zwolnienie od 
obowiązku wykonywania pracy obejmuje cały

okres wypowiedzenia i nie może być odwo* 
łane. P racodaw ca nie m oże więc ponow ^ 
nie wezwać pracownika do pracy w okresie 
wypowiedzenia.

http://www.jarocinska.pl
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Cmentarna złodziejka 
nic nie wskórała u rodziny, 
więc zgłosiła się na policję
J  Kradła na cmentarzu. Nagrała ją kamera. Kiedy śledczy rozważali upublicznienie wizerunku, udała się do bliskich osoby, której grób 
okradła. Chciała, aby sprawę wycofali z policji. Kiedy nic nie wskórała, sama zgłosiła się na komendę.

Mieszkanka Jarocina opublikowała 
na portalu społecznościowym kilku- 
dziesięciosekundowy film, na którym 
widać, jak jakaś kobieta zabiera kwiaty 
z grobu jej mamy. Sprawa trafiła na 
policję. Nagranie obejrzało kilka tysię
cy osób. Pomimo tego sprawa stała 
w miejscu. Nikt nie potrafił wskazać 
złodziejki, a o kradzieży na cmentarzu 
mówiło całe miasto. Ludzie zastana
wiali się, dlaczego policja jeszcze nie 
ujęła sprawczyni. W piątek (26 lutego) 
na portalu jarocinska.pl ukazała się 
informacja, że organa ścigania roz
ważają publikację wizerunku.

Od tego momentu wydarzenia po
toczyły się bardzo szybko. - Praktycznie 
godzinę po tym, ja k  na stronie ukazało 
się, że może być upublicz/iiony wizerunek, 
to ta pani zgłosiła się do mojej teściowej 
- mówi zdenerwowana jarocinianka, 
która opublikowała nagranie. Z jej

relacji wynika, że złodziejka chciała, 
aby ta wycofała sprawę z policji. Po
krzywdzona nie chciała się spotkać 
z „hieną cmentarną”. -Japowiedziałam 
teściowej, która zadzwoniła do mnie, że 
ja k  ju ż sprawa tak daleko zaszła, to ta 
pani musi ponieść konsekwencje, żeby 
po prostu wiedziała, że tak nie należy 
robić. W końcu może będzie spokój na 
tym cmentarzu. Ja nie chciałam z nią 
rozmawiać, bo wiedziałam, do czego 
będzie mnie namawiać - opowiada ja
rocinianka.

Kiedy 54-latka nic nie wskórała 
u rodziny, której grób okradała, zgło
siła się na policję. Jarocinianka została 
przesłuchana przez funkcjonariuszy. 
- Zebrany w sprawie materiał nie budził 

najmniejszych wątpliwości, że to właśnie 
ona dokonała kradzieży - mówi mł. 
asp. Agnieszka Zaworska, rzecznik 
prasowy Komendy Powiatowej Po

licji w Jarocinie. Kobieta odpowie za 
dwa czyny zabronione. - Zarzucono 
jej, że 6 lutego w Jarocinie na cmenta
rzu komunalnym dokonała ograbienia 
grobu poprzez zabranie z niego bukietu 
kwiatów o wartości 50 zł. W drugim  
zarzucie opisanfi podobne zdarzenie z 2 
listopada ubiegłego roku, do którego do
szło również na cmentarza komunalnym 
- wyjaśnia Janusz Walczak, zastępca 
prokuratora okręgowego w Ostrowie 
Wielkopolskim. Podejrzewana zabrała 
z tego samego grobu lampion o war
tości 30 zł.

54-latka przyznała się do zarzu
canych przestępstw. Kodeks kamy za 
kradzież z nagrobków przewiduje za
grożenie karą od 6 miesięcy do 8 lat 
więzienia. - Zagrożenie jest surowe bo 
łączy się z ograbieniem miejsca spoczyn
ku zmarłego - zaznacza prokurator.

Jakie wyjaśnienia złożyła 54-lat-

Art. 262. §1.
Kto znieważa zwłoki, 
prochy ludzkie lub miejsce 
spoczynku zmarłego, 
podlega grzywnie, karze 
ograniczenia wolności 
albo pozbawienia 
wolności do lat 2.

§ 2 .
Kto ograbia zwłoki, 
grób lub inne miejsce 
spoczynku zmarłego, 
podlega karze 
pozbawienia wolności od 
6 miesięcy do lat 8.

ka? - Tłumaczyła, że nie miała zamiaru 
ukraść. Przechodziła, kwiaty rzuciły się 
je j w oczy i dlatego je  zabrała - mówi 
oficer prasowy jarocińskiej policji.

Pokrzywdzona myślała już, że 
nie uda się ustalić sprawczyni. - Za
stanawiające było dla mnie, że jest tyk 
wyświetleń w internecie i nikt nie znal 
tej pani. Na zdjęciach i na film ie ta pani 
miała rude włosy, a nawet czerwone, 
a w rzeczywistości jest blondynką - kon
tynuuje rozmówczyni „Gazety”. - Mam 
nadzieję, że nie dostanie wysokiej kary- 
Nie przypuszczałam, że sprawa stanie 
się tak medialna. Chciałam, aby udało 
się odnaleźć sprawczynię i żeby odpo
wiedziała za swoje postępowanie. Jut 
wcześniej nam kradziono i podejrzewam, 
że była to ta sama osoba, tylko że nie 
było tych kamer.

Najprawdopodobniej 54-latka chce 
się dobrowolnie poddać karze, (era)

► POWIAT

Pożegnanie z
Znaczna część mieszkańców 

Domu Pomocy Społecznej w Za
krzewie przeniosła się już do nowej 
siedziby w Kotlinie.

We wtorek -1 marca do Zakrze
wa przyjechał autokar Jarocińskich 
Linii Autobusowych i w trzech kur
sach przewiózł osiemdziesiąt osób 
z pałacu i domu rodzinnego do Ko
tlina. - Pogoda sprawiła nam praw
dziwą niespodziankę i żegnaliśmy 
się z  Zakrzewem w aurze zimowej. 
Przyznam szczerze, że sprawność tej

Za k rze w e m
przeprowadzki przerosła nawet moje 
oczekiwania - podkreśla Janusz 
Krawiec, dyrektor D PS-u. - Je
stem dumny i chciałbym podziękować 
wszystkim mieszkańcom i pracow
nikom za determinację, zachowa
nie spokoju i zaangażowanie, co na 
pewno przyczyniło się do tego, że 
tych osiemdziesięciu mieszkańców  
przez cztery godziny zostało prze
wiezionych do Kotlina - stwierdza 
szef placówki.

Szerzej za tydzień

t  JARACZEWO

Wieńcem uczcili 
Żołnierzy Wyklętych

Władze Jaraczewa uczciły Na- 
rpdowy Dzień Pamięci Żołnierzy 
Wyklętych - członków polskiego 
powojennego podziemia walczą
cego z podporządkowaniem Polski

Związkowi Radzieckiemu. Przed
stawiciele urzędu złożyli wieniec 
pod pomnikiem upamiętniającym 
poległych mieszkańców Ziemi Ja- 
raczewskiej. O prać, (seb)

Burmistrz Dariusz Strugała składający wieniec pod jaraczewskim 
pomnikiem

|

I
i
Uroczystość w Lgowie odbyła się z inicjatywy Koła Żerków Towarzystwa Pamięci Powstania Wielkopolskiego

W kościele pod wezwaniem 
N arodzenia Najświętszej M arii 
Panny w Lgowie odbyła się ko
lejna uroczystość upamiętniająca 
rocznice związane z Powstaniem 
Wielkopolskim.

Z tej okazji odpraw iona zo 
stała uroczysta msza św. w 147. 
rocznicę urodzin  m ajora Z b i
gniewa Ostroroga-Gorzeńskiegó, 
dowódcy Frontu Południowego 
Powstania Wielkopolskiego oraz 
w 97. rocznicę podpisania rozejmu 
w Trewirze kończącego Powstanie 
Wielkopolskie. Eucharystię odpra
wił i homilię wygłosił proboszcz 
parafii w Brzóstkowie ks. Przemy
sław Kubiak. Uczestniczyli w niej 
przedstawiciele władz sam orzą

dowych z burmistrzem Żerkowa 
Jackiem Jędraszczykiem, delegacje 
żerkowskiego koła Towarzystwa 
Pamięci Powstania Wielkopolskiego 
z prezesem Robertem Rogackim, 
poczty sztandarowe żerkowskich 
szkól, Kurkowego Bractwa Strze
leckiego, młodzież szkolna oraz 
harcerze 33. Drużyny Harcerskiej 
im. M. Kopernika.

Zwracając się do zgromadzo
nych proboszcz podziękował za 
patriotyczną postawę osób zaan
gażowanych w zorganizowanie uro
czystości upamiętniającej bohatera 
Ziemi Żerkowskiej. Zauważył, że 
„po latach mamy wreszcie możli
wość wyrażenia wdzięczności majo
rowi Gorzcńskiemu. który tak wiele

poświęcił dla spraw Ojczyzny, co 
winno być wzniosłym przykładem 
dla wszystkich, zaś szczególnie dla 
młodego pokolenia”.

Po mszy na przykościelnym 
cmentarzu odbyła się uroczystość 
przy kwaterze Gorzeńskich i Skar
żyńskich. W obecności licznie zgro
madzonych mieszkańców Lgowa 
i okolic, ks. Przemysław Kubiak 
przewodniczył modlitwie za dusze- 
mąjora Gorzcńskiego i wszystkich 
poległych w Powstaniu Wielko
polskim. Delegacje złożyły kwiaty, 
a honory oddały oficerowi pocz
ty sztandarowe. Na zakończenie 
harcerze zapalili na mogile znicz 
pamięci.

Oprać, (ann)

i ŻERKÓW ___________ _

Honory i znicz pamięci 
dla dowódcy i powstańców

http://www.jarocinska.pl
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I Jarociniacy wsparli chrześcijan w Betlejem
'

I
Krzyże z kawałkami 

skaty i roślinności Ziemi 
Świętej, różańce z wodą 
z Jordanu, kadzidło z olej
kiem nardowym - to tylko 
niektóre z dewocjonaliów, 
które można było nabyć 
w niedzielę w parafii Chry
stusa Króla. Były też branso
letki, łyżki i kielichy z drzewa 
oliwnego. Zazwyczaj tego 
typu przedm ioty m ożna 
nabyć tylko w czasie piel
grzymki czy wycieczki do 
miejsca narodzin Chrystusa. 
Sprzedawane w Jarocinie 
rękodzieła są wykonywane 
°d wielu pokoleń przez ro
dziny chrześcijańskie w Be
tlejem. Artyści nie tylko żyją 
w trudnych warunkach ma
terialnych. ale także często 
doświadczają prześladowań 
ze względu na wiarę. Aby im 
Pomóc powstała w Pozna
niu firma-„Małe Betlejem", 
ujm ująca się dystrybucją

i sprzedażą produktów.
Na stoisku, które usta

wiono w niedzielę przy bocz
nym wejściu do kościoła, 
można było otrzymać ulotki 
informacyjne, a także poroz
mawiać z prezesem Przemy
sławem Marcińskim, który 
wyjaśniał pochodzenie każ
dego produktu. Opowiadał 
też o trwającym, pierwszym 
od 600 lat, poważnym re
moncie Bazyliki Narodzenia 
Pańskiego w Betlejem. Nie 
krył swojej fascynacji Ziemią 
Świętą i zachęcał innych do 
tego, aby podróż do Ziemi 
Świętej dopisać do listy pla
nów na przyszłość. Zdarzało 
się, że kupujący pytali rów
nież o bożonarodzeniowe 
ozdoby. Wszystkie sprzeda
wane dewocjonalia zostały 
wcześniej poświęcone przez 
księdza Marka Jasianka, wi
kariusza parafii Chrystusa 
Króla w Jarocinie. (is)

►
Informacje na temat akcji można znaleźć na profilu facebookowym oraz 
na stronie internetowej www.malebetlejem.com.pl. Za ich pośrednictwem 
istnieje też możliwość złożenia zamówienia na przedmioty z drzewa 
oliwnego, olejki czy kadzidło.

Początek festiwalu 
w Niedzielę 
Palmową

Towarzystwo Muzyczne w Jarocinie zapra
sza w niedzielę 20 marca na pierwszy koncert 
w ramach trzynastej edycji Festiwalu Muzyki 
Organowej i Kameralnej. Zgodnie z trady
cją inauguracja odbędzie się przed świętami 
Wielkiej Nocy, a w repertuarze znajdą się ar
cydzieła muzyki pasyjnej różnych epok. Tym 
razem wykonawcą będzie wybitny organista 
młodego pokolenia - Łukasz Mosur z Kalisza. 
Na co dzień prowadzi zajęcia z organów, 
organoznawstwa i improwizacji w Zakładzie 
Muzyki Sakralnej i Organowej Wydziału Pe- 
dagogiczno-Artystycznego UAM w Kaliszu. 
Wykłada także w Diecezjalnym Studium Or
ganistowskim w Kaliszu. Jest laureatem wielu 
konkursów, również międzynarodowych. Dużo 
koncertuje w kraju i za granicą. W Niedzielę 
Palmową można go będzie usłyszeć we fran
ciszkańskim kościele św. Antoniego Padew
skiego w Jarocinie. Początek o godz. 17.15 
(po mszy św. o godz. 16.30).

(Is)

r

Za t r z y m a j  się
Ma r ia n n a  ig n a s z a k
'• 92 (Jaraczewo)
ja n in a  p o r z u c e k
'• 23 (Gola)
JOZEF SORGOWICKI 

68 (Suchorzewko)
ANIELA B O R O W C ZY K  

86 (Wilcza)
StEFAN KACZMAREK

86 (Bieździadów)
80GDAN GRYGIEL 
'■ 71 (Jarocin)
Ma łg o r za ta  Ma k o w ie c k a

87 (Jarocin)
U n is ł a w  g o ź d z ie l a
*• 73 (Zakrzew)
Ma r e k  k u c h a r z a k
[• 86 (Witaszyce)
“ARBARA KOŚCIELNIAK 
•91 (Jarocin)
^AZIMIERZ JUSZCZAK
• 69 (Roszków)
• K r o n ik a  c ie ś l a k
■ 92 (Jarocin)
^AZIMIERZ MIELCAREK 
„6 7  (Hilarów)
GENOWEFA d z iu b a r c z y k
• 87 (Jarocin)
JANINA PILARCZYK 
T 89 (Mieszków) 
fERESA SZEWERENKO 
c 87 (Siedlemin) 
fOWARD MICHALAK
’ 70 (Jarocin)

W
Rodzinom  zmarłych 

składam y wyrazy współczucia

Pozostaniesz na zawsze w sercach i pamięci tych 
» którzy Cię bardzo kochali.

Serdeczne podziękowanie krewnym, znajomym, sąsiadom, 
przyjaciołom oraz wszystkim, którzy zamówili msze św., 

złożyli kwiaty i odprowadzili na miejsce wiecznego spoczynku 
naszą kochaną mamę, babcię i teściową

ś.tp.
WERONIKĘ CIEŚLAK

■ \

V.
składa 

córka z rodziną

'J
r „Jest laki ból, o którym nie sposób mówić 

- najlepiej bowiem wyraża go milczenie. ”

Za odprawienie ceremonii pogrzebowej, okazane współczucie, 
złożone kwiaty i wieńce, zamówione Msze św. i liczny udział 

w pogrzebie naszego najdroższego zmarłego

ś. t  p-
BOGDANA GRYGIELA

serdeczne podziękowanie ks. prałatowi Dariuszowi Matusiakowi, rodzinie, 
przyjaciołom, znajomym, sąsiadom, delegacjom oraz firmie „Jezierski”

%

V.
składają

żona i dzieci z rodzinami

J
r

„Jest taki ból, o którym nie sposób mówić 
- najlepiej bowiem wyraża go milczenie. ”

Serdeczne podziękowanie pani dr Anecie Hybsz-Nowickiej 
i pielęgniarce Hannie Nowickiej za profesjonalną opiekę medyczną 

w czasie choroby naszego najdroższego zmarłego

ś.tp.
•BOGDANA GRYGIELA

składają
żona i dzieci z rodzinami

J

r
Markowi Kurzawie

serdeczne wyrazy współczucia 
po stracie

TATY

Beata i Piotr Piotrowicz

V . J
r ~ x

V.

Serdeczne podziękowanie ks. Andrzejowi Piłatowi, firmie 
pogrzebowej B. W. Paul, krewnym, sąsiadom, znajomym oraz 

wszystkim, którzy uczestniczyli w ceremonii pogrzebowej, 
za okazane współczucie, modlitwę, zamówione msze św., 

ofiarowanie wieńców i kwiatów oraz odprowadzenie na miejsce 
wiecznego spoczynku naszego kochanego 

męża, ojca, teścia, brata i dziadka

ś.tp.
KAZIMIERZA JUSZCZAKA

serdeczne „Bóg zapłać” składa 
żona z rodzinąy

r
„Pozostaniesz na zawsze w sercach i pamięć tych, 

którzy Cię bardzo kochali. ” *

Serdeczne podziękowanie wszystkim, którzy okazali nam życzliwość w tych 
bolesnych chwilach: ks. Markowi z parafii Chrystusa Króla, Pani organistce, 
firmie pogrzebowej „Jezierski”, delegacji Prokuratury w Jarocinie, rodzinie, 
krewnym, sąsiadom, przyjaciołom i znajomym za ofiarowane msze święte, 

złożone wieńce oraz kwiaty i odprowadzenie na miejsce wiecznego spoczynku 
naszej kochanej Mamy, Babci, Siostry i Cioci

ś. t  p.
BARBARY GOTTFRIED

V. Rodzina

J
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www.jezierskisc.pl
DYŻUR
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601 869-111

naitansza 
KOMHt IKSOWA 
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C A ŁO D O BO W E  K O M PLEK SO W E  
U SŁU G I PO G R ZE B O W E  B.W . PAUL

CZŁONEK POLSKIE) IZBY POGRZEBOWEJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
B iu ro  obs łu g i k lie n ta  c zy n n e  od 8 .0 0  d o  17.00  

te ł. konnv50<J /6 6 0 -9 4 8 .,c a ło d o b o \v \: ,5 0 9 /3 2 (L l 2 1

■■

NAJTAŃSZE USŁUC

KO M PLEK SO W E

USŁUGI
POGRZEBOWE

JAN MARCINIAK
Jarocin, ul M oniuszki lOa 

te l (62) 747-18-20 
czynne od 8.00 do 17.00 

ca łodobowo te l 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY 
GODNĄ I PROFESJONALNA OBSŁUGĘ

http://www.jarocinska.pl
http://www.malebetlejem.com.pl
http://www.jezierskisc.pl
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FIRMA INSTAL-DACH
z a t r u d n i

D EKA RZY, 
BLACH ARZY, C IE Ś L I

oraz

P O M O C N IK Ó W
BU D O W LA N YCH

• n a p ra w a  
odprysków
Pleszew, ul. Kubackiego 55

Tel. 663 900  568 | w w w .INSTALDA C H.pl M j e l  660-252-097 JA R O C IN , ul. W arc ian a  5 8 ,  te l. 6 0 1 - 9 0 1 - 7 1 0  
w w w .b ru ka rs tw o ja ro c in .co m

ZARZĄD ROLNICZEJ SPÓŁDZIELNI PRODUKCYJNEJ W KOTLINIE

o g ł a s z a

NIEOGRANICZONY PISEMNY 
PRZETARG OFERTOWY 

NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI
N IE R U C H O M O ŚC I N IEZA BU DO W A N E

LP Nr Księgi Wieczystej Nr
z ialki Położenie

Pow. Przeznaczenie w obo
wiązującym planie 
zagospodarowania 
przestrzennego

Cena wywoławcza 
za KOMPLEKS

ha zl netto

1 KZ1J/00019807/0 1477/8 Cielcza 3,8460
brak obowiązującego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego

510.400,002 KZ1J/00019807/0 1477/11 Cielcza 3,9649
brak obowiązującego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego

3 KZ1J/00019807/0%
1477/15 Cielcza 0,8397

brak obowiązującego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego

RAZEM 8,6506

Warunkiem uczestnictwa w przetargu jest złożenie pisemnej oferty 
w zamkniętej kopercie opatrzonej napisem „OFERTA - NIERUCHOMO
ŚCI RSP KOTLIN" w siedzibie Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej w Ko
tlinie, ul. Parkowa 5, 63 -220 Kotlin w terminie do dnia 15 .03.2016 r. 
do godz. 15.00.

Szczegółowe warunki przetargu, w tym obligatoryjne składniki oferty 
zawarte są w regulaminie przetargu stanowiącym załącznik do uchwały 
Zarządu z dnia 04 .03 .2016  r. Regulamin przetargu udostępniony jest 
w siedzibie Spółdzielni w Kotlinie, ul. Parkowa 5 w dni robocze na tablicy 
ogłoszeń w godz. 7.00 do 15.00.

Wadium w wysokości 10% ceny wywoławczej należy wpłacić na konto 
bankowe RSP w Kotlinie nr 0 3  2 0 3 0  0 0 4 5  1 1 1 0  0 0 0 0  0 1 2 1  9 0 5 0 .

Przetarg przeprowadzony zostanie przez Zarząd.
Rozstrzygnięcie przetargu nastąpi w terminie do 14 dni od daty upływu 

terminu do składania ofert. O wyniku przetargu oferenci zostaną powia
domieni w formie pisemnej.

Zastrzega się prawo odstąpienia od przetargu lub jego unieważnienia 
w catości bądź w części bez podania przyczyny oraz prawo prowadzenia 
licytacji ustnej wśród oferentów, którzy zgłosili równorzędne najwyższe 
oferty, przyjmując, że wielkość postąpienia stanowi 1% zaoferowanej ceny.

Osoby zainteresowane udziatem w przetaTgu ofertowym mogą uzyskać 
szczegółowe informacje dotyczące przedmiotu sprzedaży w siedzibie spół
dzielni lub pod nr telefonu 5 1 6  0 7 3  9 1 8 . Oględziny przedmiotu sprzeda
ży mogą być przeprowadzone po uprzednim telefonicznym uzgodnieniu 
z Zarządem.

HATE I C n L '  A n f l l  Czynne p o n .-p t.S 0 > ' 1 ' uu 
sob ota  8.00 - 14.00 1

Ja ro c in , ul. W ro c ław ska  50  
te l.  6 2  5 0 5 -3 1 -3 3

Pleszew, uC Ogrodowa 13 Dobrzyca, 
te l. 62 742-58-75 , ul. Koźmińska 19

62 508 -20-05  te l.  62 741-34-78

DRZWI ZEWNĘTRZNE 
Z OŚCIEŻNICĄ 
i MONTAŻEM V

o d  1410  z ł 2mm,
Zamek dodatkowy Zamek podstawowy

Firma ZALMET Spółka z o.o. 
Zalesie IB

zatrudni pracowników na stanowiska:

ŚLUSARZ
ŚLUSARZ - SPAWACZ

OPERATOR PRASY 
KRAWĘDZIOWEJ

MALARZ - LAKIERNIK 
PRZEMYSŁOWY

Oferty składać w siedzibie firmy 
lub e-mail info@zalmet.pl

I R R I f E D Y T Y
Centrum p ru n w -tta M łO iM

63-200  Jarocin, ul. Jesienna 21 
62 747  95  82 , kom. 510  337  076  

Gostyń, ul. 1 Maja, kom. 531 45 4  292

ZMIEŃ WSZYSTKIE SWOJE 
KREDYTY - NA JEDEN TANI
✓  K redyt bez spraw dzania w  BiKU
. Jtredyt bez zabezpieczeń do 1 5 0  tys. 

H ipoteczny
✓  Obrotow y dla firm  
«r Sam ochodowy
S  Leasing na maszyny, urządzenia itp.

PŁOTY
BRAMY
KOTŁY

P U P H
STAL WŁAZ

JAROCIN
al. Niepodległości 30 

(plac GS) 
WILKOWY JA

lei. 503/670-611

OKNOSTYL
K. RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C.

Producent okien PVC

R A T Y ! ! !aluplast

Oferujemy: NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW
■  okna, drzw i Szybki termin realizacji zamówienia!!!
■ rolety, moskitiery 63^20 Pias
■ bramy, parapety teL (65) 572 oa 30
■  d rzwi wew. i zew. kom. 603 803 866,691 709 405

DRZW I 
W E W N ĘT R ZN E  
Z  O Ś C IE ŻN IC Ą  

i M O N T A ŻE M
od 530 zł

Bolecantywywazemowy Oferta ważna do 3

AUJOJ 
SZYBY
s p r z e d a ż  m o n t a ż  NAPRAWA

Tel. 607 560682,
Pleszew, ul. Podgórna 21

O G Ł O S Z E N I E

o w y ło ż e n iu  d o  p u b lic zn e g o  w g lą d u  p ro je k tu  m ie js c o w e g o  
p la n u  za g o s p o d a ro w a n ia  p rze s trze n n e g o  d la  w y b ra n y c h  

te re n ó w  p o ło żo n y ch  w  m ie js c o w o ś c ia c h  Ś m ie łó w , K a m ie ń , 
P rz y b y s ła w  o ra z  K o m o rze  P rz y b y s ła w s k ie

Na podstawie art. 17 pkt 9 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o pla
nowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (t.j. Dz. U. z 2015 r., poz. 
199) oraz art. 39 ustawy z dnia 3 października 2008  r. o udostęp
nianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa 
w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko 
(t.j. Dz. U. z 2013 r., poz. 1235 ze zm.) zawiadamiam o wyłożeniu do 
publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla w ybranych terenów  położonych w  m iejscow o
ściach Śmiełów, Kam ień, Przybysław oraz Komorze Przybysławskie, 
wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, w  d n ia ch  od* 
2 1  m arca 2 0 1 6  r. do 1 5  kwietnia 2 0 1 6  r. w siedzibie Urzędu Miasta 
i Gminy w Żerkowie, 63-210 Żerków, ul. Mickiewicza 5, w  godzinach 
pracy Urzędu. Projekt planu miejscowego w raz z prognozą oddzia
ływ ania  na środowisko zostanie rów nież zam ieszczony na stronie 
internetow ej Gm iny pod adresem: ww w.zerkow .pl

Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie planu rozwiązaniami 
odbędzie się w  dniu 2 2  marca 2 0 1 6  r. w Urzędzie Miasta i Gminy 
w Żerkowie o godz. 1 4 .0 0 .

Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, każdy, kto kwestionuje ustalenia przyjęte w projekcie 
planu miejscowego, może wnieść uwagi.

Uwagi należy składać na piśmie do Burmistrza Miasta i Gminy 
Żerków z podaniem imienia i nazwiska lub nazwy jednostki organi
zacyjnej i adresu, oznaczenia nieruchomości, której uwaga dotyczy, 
w nieprzekraczalnym terminie do dnia 3 0  kwietnia 2 0 1 6  r.

Jednocześnie, w związku z postępowaniem w sprawie strategicznej 
oceny oddziaływania na środowisko informuję, że zainteresowani mogą 
zapoznać się z niezbędną dokumentacją sprawy w siedzibie Urzędu 
Miasta i Gminy w Żerkowie oraz składać uwagi do ww. postępowania. 
Uwagi do postępowania w sprawie strategicznej oceny oddziaływania 
na środowisko mogą być składane w w/w terminie w formie pisemnej, 
ustnie do protokołu lub za pomocą środków komunikacji elektronicznej 
bez konieczności opatrywania ich bezpiecznym podpisem elektronicz
nym, o którym mowa w ustawie z dnia 18 września 2001 r. o podpisie 
elektronicznym, na adres Urzędu Miasta i Gminy w Żerkowie, 63-210 
Żerków, e-mail: sekretariat@zerkow.pl

Burm istrz M iasta i Gm iny Żerków

»

I
A
I

N A J T A Ń S Z A
POŻYCZKA
DLA KAŻDEGO

Tel. 517 817 208

Burm istrz M iasta i Gminy w  Żerkowie
o g ł o s i ł

PRZETARG PISEMNY NIEOGRANICZONY
na sprzedaż działki niezbudowanej w Sierszewie, 

nr 21/1 o pow. 0,3798 m2, rola kl. VI
Cena wywoławcza 2 3 .5 0 0  zł. Wadium 4 .0 0 0  zł. 

Oferty należy składać w sekretariacie 
Urzędu Miasta i Gminy w Żerkowie.. 

Termin wpłaty wadium do 5 .04 .2016 r. 
Termin składania ofert 8 .04 .2016  r. 

Otwarcie ofert 11.04.2016 r.
Informacje tel. 6 2  7 4 0  2 0  2 8  lub ww w.zerkow .pl

DACH'
DUTKIEWICZ

Ś W IA D C ZY M Y  USŁU G I

■ ciesielskie 
I  dekarskie 
I  blacharskie 
I  ogólnobudowlane

U T Y L IZ A J C A  

A Z B E S T U  (eternitu)

J A R O SŁA W  D U T K IE W IC Z , kom. 698  691 603, Mieszków, ul. Osiecka 44  

biuro@4ąęfiy-dutkiewicz.pl,i www.dachy-dutjfi^yi/jcz.pl ,

http://www.jarocinska.pl
http://www.INSTALDACH.pl
http://www.brukarstwojarocin.com
mailto:info@zalmet.pl
http://www.zerkow.pl
mailto:sekretariat@zerkow.pl
http://www.zerkow.pl
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Z A T R U D N I Ę

BRYGADZISTĘ
/montera sieci sanitarnych 

/brygady do pracy przy 
budowie sieci wod.-kan., c.o.
WYMAGANE DOŚWIADCZENIE 
NA PODOBNYM STANOWISKU 

Umowa o pracę, peten etat, praca 
w delegacji w całej Polsce 
Zgłoszenia przyjmujemy 

pod adresem e-mail: 
biuro@aquaenergy.pl 

AQUA ENERGY SP. Z 0 .0 .

m1D R E W N O

[JAROCIN!
www.drewnojarocin.pl

DREWNO
OPAŁOWE
- d ę b o w e
- s o s n o w e  (Z DOWOZEM)

NAJNIŻSZE CENY!!!
Jarocin, ul. Ceglana 1 

te l. 6 0 8  4 0 5  2 5 6 ,6 0 8  7 3 0  8 9 5

ZAKŁAD
KAMIENIARSKI

Z. Tomczak
N o w e  M ias to  n. W a rtą  

ul. Śremska 5 
te l. (6 1 ) 2 8 7 -4 4 -6 1  

te l. kom . 6 0 1 /7 8 7 -6 2 0

oferuje:
■ płyty granitowe 

z całego świata
■ nagrobki (granit, lastriko)
■ parapety, schody, blaty, 

płytki
■ liternictwo
W tablice nagrobkowe
■ elementy granitowe

Gwarantujemy wysoką jakość i niskie ceny

O G Ł O S Z E N I E

PRZETARG NIEOGRANICZONY
Zarząd Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej 

w Jarocinie ogłasza przetarg nieograniczony na zawarcie umowy 
ustanowienia odrębnej własności następującego lokalu mieszkalnego:

1. ul. W ojska Polskiego 5 5 /1 0  w  Jarocinie, o pow. użytk. - 1 9 ,7  m 2,
składa się z 1 pokoju z aneksem kuchennym, wc, umywalni i przedpokoju, 
usytuowany na poddaszu budynku wielorodzinnego, wyposażony 
w media komunalne.

Cena wywoławcza ustalona na kwotę - 4 1 .0 0 0  zł 
Minimalne postąpienie - 1 .000 zł 
W adium  wynosi - 4 .1 0 0  zł
Przetarg nieograniczony odbędzie się w dniu 2 3 .0 3 .2 0 1 6  r. o godz, 
1 0 .0 0  w Klubie Osiedlowym Spółdzielni Mieszkaniowej w Jarocinie 
o. Kościuszki 3.

Przed przystąpieniem do przetargu należy wpłacić wadium  na dwa dni 
przed term inem  ogłoszonego przetargu na rachunek bankowy S M L-W  

. w  Jarocinie: PKO BP SA 3 8  1 0 2 0  2 2 1 2  0 0 0 0  5 3 0 2  0 0 2 4  6 0 6 6
BZ WBK SA 18 1090 1131 0 000  0000  1300 1995  
BS Jarocin 90  8427  0 009  0031 2 57 8  2000  0001

Ww. lokal można oglądać w'dniu 2 1 .0 3 .2 0 1 6  r. w  godz. 9 .0 0  do 1 1 .0 0
Przystępujący do przetargu zobowiązany jest przedstawić Komisji 
Przetargowej dokument tożsamości oraz dowód wpłaty wadium. 
Zastrzega się możliwość odwołania bądź unieważnienia przetargu bez 
podania przyczyny.

///;KACZMAREK
POKRYCIA DACHOWE

Witaszyce, Łąkowa 1 
Tel: 508-257-212

• BLACHODACHÓWKA Od 17.50 zt/m2
•  RYNNY OCYNK. Od 9,00 zt/mb
• MEMBRANY BACHOWE Od 1,7 Zf/m2
•  OBRÓBKI BLACHARSKIE 2 zt/mb i
• papy termozgrzewalne, styropapa
• silikony, zaprawy, wkręty, itd.
--------- ,— s----------------------------------------------------------------------:—
Godziny otwarcia: pn-pt: 7-17, Md: 7-13

Usluyi
Dekafsko-Błacharskie 

od 35 lat 
Tel: 502-526-893

BIURO HANDLOWE ul Dąbrowskiego 16.63-200 Jorocm 
tel. (62) 505-25-60, fdeka@tien.jrf, www.deka-jarocin.pl

RATY, PROMOCJE 
B E Z P Ł A T N Y ^ .

p o m ia r

NAJWYŻSZA KLASA A
n ZNUDŹ NAS!!! FUH DEM OGRODZENIA. BRAMY. OKNA, DRZWI

Windows & Doors

dobroplast

T Y L K O  T E R A Z !

do każdego okna 
parapet z pcv GRATIS!

OKNA | DRZWI | PARAPETY J ROt£TY | ROLETO
Jarocin, ul. Św. Ducha 120  / /  teł. 62  7 4 0  0 2  01, stolarka@jano.com.pl

O B W IE S Z C Z E N IE  O LICYTACJI N IE R U C H O M O ŚC I

Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Jarocinie Jerzy Kujawski 
podaje do publicznej wiadom ości, że: dnia 2 3 .0 3 .2 0 1 6  r. o godz. 
13.30 w budynku Sądu Rejonowego w Jarocinie mającego siedzibę przy 
ul. Wrocławska 6 w sali nr 109, odbędzie się pierwsza licytacja nierucho
mości należącej do dłużnika: Piotra Szymańskiego położonej: 63-200 Jarocin, 
ul. Karwowskiego, dla której Sąd Rejonowy Wydział Ksiąg Wieczystych 
prowadzi księgę wieczystą o numerze KZ1J/00029598/4

Sprzedaż licytacyjna obejmuje działkę gruntową niezabudowaną nr 517/4
0 pow. 0 ,0253  ha o wym. 4 ,09  m x 51 ,63 m. Działka jest ogrodzona
1 posiada dostęp do energii elektrycznej, wodociągu, kanalizacji i gazu.

Suma oszacowania wynosi 8.000 ,00 zł, zaś cena wywołania jest równa 
3/4 sumy oszacowania i wynosi 6.000 ,00 zł.
Licytant przystępujący do przetargu zobowiązany jest złożyć rękojmię 
w wysokości 1/10 sumy oszacowania, tj. 800,00 zł. Rękojmia powinna 
być złożona na konto komornika:

Powszechna Kasa Oszczędności Bank Polski SA I O. Centrum w Kaliszu 
51 10202212 0000 5102 0079 5823 najpóźniej w dniu poprzedzającym 
przetarg.
Na licytację winni stawić się oboje oferenci pozostający w związku mał
żeńskim jeżeli chcą nabyć nieruchomość do majątku objętego wspólnością 
ustawową majątkową małżeńską, w przeciwnym wypadku oferent winien 
posiadać stosowne pełnomocnictwo współmałżonka urzędowo poświadczone 
upoważniające do wzięcia udziału w licytacji.

Zgodnie z przepisem art. 976 §1 kpc w  przetargu nie mogą uczestniczyć 
osoby, które mogą nabyć nieruchomość tylko za zezwoleniem organu pań
stwowego, a zezwolenia tego nie przedstawiły oraz inne osoby wymienione 
w tym artykule.

I R )  Poszukujemy pracownika na stanowisko 
UHIROL SPECJALISTA DO SPRAW EKSPORTU
Wymagania:
- wykształcenie wyższe
- perfekcyjna znajomość języka niemieckiego
- prawo jazdy kat. B, gotowość do  bardzo częstych wyjazdów
- dobre umiejętności negocjacyjne
- komunikatywność, kreatywność, systematyczność, samodzielność
- umiejętność obsługiwania kom putera i programów biurowych
- znajomość problematyki rolniczej będzie dodatkowym  atutem  
Głównym zadaniem będzie obsługa wielkoobszarowych gospodarstw rolnych 
w  zakresie dostaw części do  maszyn uprawowyeh na terenie Niemiec.
Kandydatom oferujemy:
-  m otywacyjny system wynagrodzeń
- pracę w  m łodym zespole w dynamicznie rozwijającej się firmie
-  profesjonalne szkolenia__________________________________________________________

uninoi

Zainteresowane osoby prosimy o przestanie CV oraz listu motywacyjnego na adres: 
UNIROL PARTS SP. Z 0 .0 . SP. K. uLPowsUAcńw Wlkp. 11 o. 63-810 Borek Wtkp. lub bturo#g rap* unlrol.pl

CENTRUM MONITORINGU
n Ą i  '

OCHRONA

r  . p - *

1 uli?! :

TIGER S E C UR I T Y  J AR OC I N
www.t igEr-sECuri ty.pl
tul. (G2) 74719 29 kom.: 664063 607 

66-200 Jarocin, ul Podchorążych 2a

GARAŻE B laszan e  BRAMY G arażo w e
PRODUCENT KOJCE dla Psów  W ia t,

N a jn iż s z e  

R ó ż n e  w y m ia r y  

D o g o d n e  RATY 
T r a n s p o r t  i m o n ta ż  
GRATIS c a ły  K R A J

www.konstal-garaze.pl
61-812-54-69 62-586-07-83 63-278-62-25 509-574-644 
65-619-34-15 63-220-26-46 68-419-03-39 509-058-388

Firma Handlowo Usługowa

Żaluzja - Rolety

ZALUZJE,
MOSKITJERY,
MARKIZY, 
p l is y ;
VERTICALE,
MATY BAMBUSOW E

f i  w w w .facebook.com /fhum ados y fw j m a d o s @ m a d o s .c b m .p l

Biuro H and low e  
ul. W ro c ław ska  34

(wejście przez bramę “Sezam u")
6 3 -2 0 0  Jarocin

62 505 31 31
[ 5  w w w .m a d o s .c o m .p l

KINU
Firma Kina Instalacje

zatrudni

MONTERÓW
INSTALACJI

SANITARNYCH
W  ZA K R E S IE  K LIM ATYZA C JI. 

W E N TY LA C JI, INSTALACJI 
ELEKTRYCZNEJ, W O D -K A N , C.O. 

ORAZ A U TO M A TY K I

W ymagane prawo jazdy kat. B

KOORDYNATOR 
DS. INW ESTYCJI

W  ZA K R E S IE  INSTALACJI 
SA N ITA R N Y C H

W ykształcenie wyższe techniczne 
Prawo jazdy kat. B 

Znajom ość programu AutoCad 
Znajom ość Pakietu Office 

M ile w idziane doświadczenie w  zawodzie

Tel. 697  141 131 
e-mail: kina@kinabiuro.com.pl

ł  ■   — ^ -------:------t— .-------- u.

http://www.jarocinska.pl
mailto:biuro@aquaenergy.pl
http://www.drewnojarocin.pl
mailto:fdeka@tien.jrf
http://www.deka-jarocin.pl
mailto:stolarka@jano.com.pl
http://www.tigEr-sECurity.pl
http://www.konstal-garaze.pl
http://www.facebook.com/fhumados
mailto:mados@mados.cbm.pl
http://www.mados.com.pl
mailto:kina@kinabiuro.com.pl
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► WARCABY

Mistrzowie z Ludwinowa
Weronika Konieczna oraz 

Piotr Świątek (oboje z Nie
publicznej Szkoły Podstawo
wej w Ludwinowie) zostali 
mistrzami powiatu w war
cabach. Zawody rozegrano 
w sali OSP w Komorzu Przy- 
bysławskim.

Rozgrywki przeprow a
dzono oddzielnie w kategorii 
dziewcząt i chłopców, a wzięli 
w nich udział reprezentanci 
pięciu szkół: NSP w Ludwi
nowie, SP w Żerkowie, SP 
w Komorzu, SP w Kotlinie 
i SP.wWilkowyi. W obu gru
pach rozegrano siedem rund. 
Zarówno wśród chłopców, 
jak i w szczególności w kate
gorii dziewcząt dominowali 
reprezentanci Niepublicznej 
Szkoły Podstawowej w Lu
dwinowie. Aż cztery czołowe 
miejsca w rywalizacji dziew
cząt Zajęły warcabistki z Lu
dwinowa. Zwyciężyła Wero
nika Konieczna. Tym samym 
zakończyła zwycięską passę 
Agnieszki Niemczyk, która 
w ostatnich dwóch latach sta
wała na najwyższym stopniu 

, podium, a tym razem musiała 
zadowolić się drugim miej
scem. Obie te zawodniczki 
wywalczyły awans do fina

łu wojewódzkiego Igrzysk 
Młodzieży Szkolnej. Trzecie 
miejsce zajęła Julia Walczak, 
a na czwartym uplasowała się 
siostra zwyciężczyni Domini
ka Konieczna.

Wśród chłopców aż trzech 
zawodników zakończyło za
wody z dorobkiem 6 punktów 
wywalczonych w 7 pojedyn
kach. O końcowej kolejności 
decydowała zatem punkta
cja pomocnicza. Tę najlepszą 
miał Piotr Świątek z Ludwi
nowa, który wyprzedził dwóch 
reprezentantów Szkoły Pod
stawowej w Komorzu - Łuka
sza Niemiera i Jana Gałązkę. 
Na finał wojewódzki pojadą 
Świątek i Niemier.

Żawody bardzo dobrze 
zo rgan izow ały  w spólnie 
Szkoła Podstawowa w Ko
morzu, klub warcabowy UKS 
Komorzanka oraz SZS w Ja
rocinie. Dekoracji wszystkich 

'uczestników dokonali dyrek
tor SP w Komorzu M ario
la Zawal oraz prezes UKS 
Komorzanka Andrzej Ziaja. 
Z kolei na otwarciu turnieju 

- był obecny jeden z fundato
rów nagród - radny powiato
wy Andrzej Sztachetka.

(pw)

W Mistrzostwach Powiatu Jarocińskiego w Warcabach 
wystartowało około czterdziestu zawodników

► GIMNAZJADA - PIŁKA RĘCZNA DZIEWCZĄT

Skuteczny rewanż I

Gimnazjalistki z „piątki” wywal
czyły mistrzostwo powiatu jarociń
skiego w piłce ręcznej. W  finale poko
nały drużynę z Wilkowyi, rewanżując 
się jej za wysoką porażkę w elimina
cjach grupowych.

Sześć zespołów  rywalizowało 
w m istrzostwach powiatu w piłce 
ręcznej dziewcząt zorganizowanych 
w ramach Gimnazjady. W sali gim
nastycznej Niepublicznego Zespołu 
Szkół ZOO Zaradni, Odważni, Ory
ginalni w Wilkowyi walczyły ekipy 
z gimnazjów: nr 1 ,3 ,5  i społecznego 
z Jarocina, Goliny oraz gospodynie 
zawodów.

Drużyny najpierw rywalizowały 
w dwóch grupach eliminacyjnych, 
z których do półfinałów przechodziły 
po dwie najlepsze. W pierwszej grupie 
zwyciężyła reprezentacja Gimnazjum 
z Goliny, wysoko pokonując .jedynkę” 
i „trójkę”. Drugie miejsce zajęła ekipa 
z Gimnazjum nr 1.

W grupie B bezkonkurencyjne były

WYNIKI MISTRZOSTW POWIATU JAROCIŃSKIEGO 
GIMNAZJÓW W PIŁCE RĘCZNEJ DZIEWCZĄT;

Grupa A:
Gim. Golina - Gim. nr 3 Jarocin . 9:3
Gim. 3 Jarocin -  Gim. nr 1 Jarocin ■ 3:6
Gim. Golina - Gim. nr 1 Jarocin 10:2
Tabela: .
1. Gimnazjum Golina 2 4 19:5
2. Gimnazjum nr 1 Jarocin 2 2 * 8:13
3. Gimnazjum nr 3 Jarocin 2 0 6:15

Grupa B: -
Gim. nr 5 Jarocin -  Gim. Społeczne Jarocin 6:1
Gim. Wilkowyja - Gim. Społeczne Jarocin 11:0
Gim. Wilkowyja - Gim. nr 5 Jarocin .7:1
Tabela:
1. Gimnazjum Wilkowyja . 2  4 18:1
2. Gimnazjum nr 5 Jarocin 2 2 7:8
3. Gimnazjum Społeczne Jarocin 2 0 1:17

Półfina ły:
Gimnazjum Golina -  Gimnazjum nr 5 Jarocin 2:4
Gimnazjum Wilkowyja -  Gimnazjum nr 1 Jarocin 9d6

Finał:
Gimnazjum nr-5 Jarocin - Gimnazjum Wilkowyja 3:0

dziewczęta z Wilkowyi, które pew
nie pokonała „piątkę” i rówieśniczki 
z Gimnazjum Społecznego, tracąc 
w dwóch meczach zaledwie jedną 
bramkę. Z drugiego miejsca awans 
uzyskała reprezentacja Gimnazjum 
nr 5.

Półfinały były zacięte. Lepiej 
w niech zaprezentowały się drużyny 
z grupy B, które ponownie spotkały 
się w finale. Tym razem lepsze okazały 
się jarocinianki z „piątki” wygrywając 
3:0 z drużyną z Wilkowyi.

Najskuteczniejszą zawodniczką 
była Julia Karpińska (Wilkowyja), 
która zdobyła 16 bramek (ponad po
łowa trafień swojej drużyny). Drugie 
miejsce w tej klasyfikacji zajęła Natalia 
Ostojska (Gimnazjum nr l - 9 bra
mek), a trzecie Katarzyna Szymendera 
(Gimnazjum nr 5 - 8 goli).

Mecze sędziowali: Dawid Bo
rucki, Piotr Garbarek oraz Wojciech 
Pawłowski.

' (faf)

► LICEALIADA - KOSZYKÓWKA CHŁOPCÓW

Skład drużyny ZSP nr 1 Jarocin: Jędrzej Borkiewicz, Miłosz Banaszyński, Bartosz Grodzki, Damian Mańczak, Tomasz 
Nowak, Marcin Gurzyński, Patryk Piasecki, Mateusz Piasecki. Opiekun Tomasz Skowroński

Wygrali z systemem
Drużyna Zespołu Szkół Po- 

nadgimnazjalnych nr 1 w Jarocinie 
wygrała finał Rejonu Poznań Teren 
Wschód w koszykówce i podobnie 
jak przed rokiem awansowała do 
finału wojewódzkiego. - Poprzednio 
zajęliśmy piąte miejsce w Wielkopolsce.
Postaramy się poprawić ten rezultat 
- zapowiada Tomasz Skowroński, 
opiekun ekipy ZSP nr 1.

1 Gospodarzem finału rejonowego
była Środa Wlkp. W zawodach wy
startowało pięć drużyn - mistrzowie 
powiatów: średzkiego, śremskiego, 
gnieźnieńskiego, wrzesińskiego i jaro- 

I cińskiego. Dwie najlepsze ekipy z po
przedniego roku: Jarocin i Gniezno 
zostały rozstawione i dolosowano do 
nich pozostałe zespoły. Jarociniacy 
trafili do grupy z drużynami z Wrze
śni i Środy, a w drugiej znalazły się 
drużyny z Gniezna i Śremu.

- Ustalono, że mecze w naszej gru
pie będą rozgrywane systemem 2x8 
min, a w drugiej 2x10. Zmiana systemu 
rozgrywek sprawiła, że nasz pierwszy 
mecz mógł się zakończyć porażką. Są
dząc, te  gramy cztery kwarty po osiem

graliśmy 27:21 - relacjonuje Tomasz na, gdyż zespół ze Środy okazał się
Skowroński. najsłabszym w turnieju i jarociniacy
.  Drugie spotkanie z gospodarza- . spokojnie wygrali 32:20.
mi ze Środy drużyna ZSP nr 1 za- Wdrugiej grupie faworyt również
częła w rezerwowym składzie, żeby nie zawiódł i do finału, po wygranej
podstawowi zawodnicy mogli trochę z ekipą ze Śremu, awansowała dru-
odpocząć przed potencjalnym fina- żyna z Gniezna.
łem. Taktyka sprawdziła się skutecz- - Finał toczył się na dobrym po-

minut. w pierwszej części zagraliśmy 
na luzie nie przejmując się za bardzo 
wynikiem. Przegrywaliśmy 3:12, kiedy 
poinformowano nas, że przed nami jest 
jeszcze tylko jedna połowa. Nie pozosta
ło nam nic innego ja k  grać agresywnie 
i walczyć na całym boisku do upadłego. 
Przyniosło to rezultat i ostatecznie wy-

ziomie, był emocjonujący i trzymał 
w napięciu do samego końca. Pierw
szą połowę wygraliśmy 14:12, choć 
wynik równie dobrze mógł być odwrot
ny. W drugiej części wyszliśmy na sze- 
ściopunktowe prowadzenie, ale naszą 
przewaga szybko stopniała i drużyna 
z Gniezna doprowadziła do remisu. 
Dwa punkty zdobyte przez Miłosza 
Banaszyńskiego (zawodnika z pierwszej 
klasy) i jeden Patryka Piaseckiego dały 
nam trzy punkty przewagi na kilka se
kund przed końcem meczu. Gnieźnianie 
dwukrotnie próbowali rzucać za „trzy", 
ale nie trafili i to my ponownie zosta
liśmy m istrzam i rejonu wygrywając 
ostatecznie 32:29 - mówi Skowroński.

Trzecie miejsce zajęła drużyna ze 
Śremu pokonując Wrześnię.

- Turniej kosztował nas trochę 
nerwów, ale wracaliśmy w wesołych 
nastrojach. Teraz czeka nas wyjazd 
w drugą stronę, do Kalisza na fina ł 
wojewódzki. Będziemy walczyć o wyż
sze miejsce niż przed rokiem. Jednak 
to tylko gra... - podsumował opiekun 
drużyny z ZSP nr 1.

(faf)

i
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prezes Jaroty, 
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Sporym zaskoczeniem, myślę, że 
nie tylko dla mnie, było, że zostałeś 
Pfezesem Jaroty. Jak to się stało, że 
t° właśnie do ciebie zwrócono się
0 Pomoc? Przpcież przez dziesięć lat 
nie tyto cię w  Jarocinie. Nie przy- 
ieżdżałeś tutaj naw et towarzysko.

Utrzymywałem kontakt z osoba- 
p ' caiy czas związanymi z klubem. 
Oczywiście w Jarocinie nie było 
®nie od dawna, natomiast cały czas 
lnleresowatem się tym, co się działo 
w Jarocie. Wiedziałem, że klub jest na 
granicy upadku. Gdyby na ostatnim 
wałnym nie udało się wybrać nowych 
w'adz, to klub by upadł. A mi ten klub 
Pozostał w sercu.

Kto konkretnie do ciebie dotarł?
Dotarli do mnie starzy zawodnicy 

jtroty. Oni byli głównymi inicjatora-

łb  oni skontaktowali cię z w ła- 
dza,ni miasta?

Tak. Znalem z czasów moich wy- 
j^Pów w Jarocinie wiceburmistrza 
Kaźmierczaka, burmistrza Pawlickie- 
®0, ^Potkaliśmy się kilka razy. Dysku- 
jjalismy o koncepcji funkcjonowania

Jesteś dziś biznesm enem . Nie  
ateś się wpakować w  klub piłkar- 
'' w stowarzyszenie i to do tego 
stowarzyszenie z takim i proble- 

* lł't’  Na pewno przedstawiono ci 
łduację, w  jakjej klub się znajduje. 

Oczywiście, że się balem. Nadal 
boję. Sytuacja w klubie jest bar- 

z° trudna. Prywatnie na brak zajęć 
e narzekam, więc jest to ogromne 

R w anie. Natomiast uważam, że je- 
ern osobą, która może temu klubowi 
°móc i chciałbym to zrobić.

Co się działo w  tw oim  życiu po 
, PUszczeniu Jaroty prawie dziesięć 
lat temu?

Moja kariera w zasadzie skończyła 
. na Jarocie. Grałem jeszcze, tak

1 bardzo amatorsko, w Kłosie Za- 
ernyśl. Potem stwierdziłem, że gra
mższym poziomie rozgrywkowym 

e daje mi już takiej satysfakcji i wolę 
sWięcić się sprawom zawodowym. 
Czym się zajmują twoje firmy? 

p Działam w branży turystycznej, 
fowadzę-ośrodek nad morzem, któ- 

jestem współwłaścicielem. Teraz, 
r„ ^ b ?  innej konfiguracji biznesowej, 
Ijj. iZuj? nową inwestycję. Budynek, 
f 0ry będzie łączył funkcje hotelowe 
. Partamentowymi. też nad morzem 

^ t  generalnie branża turystyczna. 
s z reguły ten, kto zostawał preze- 

ni Jaroty przynosił ze sobą swoje 
wenjądze. Też tak zamierzasz?
^  teraz sytuacja jest inna. Uważam, 

Przynosz.ę do Jaroty coś równie 
ty. ae§° jak pieniądze. C ałą moją 

dzę j umiejętności. Na tyle ile ich
m, a uważam, że trochę mam. To 

P°star;
zbudi

nadal będzie sponsorem tytularnym. 
Pozostajemy przy nazwie Jarota Hotel 
Jarocin...

...jaką kwotę gwarantuje umowa 
z Jarocin Sport?

Nie chciałbym jeszcze dziś mówić 
o konkretnych kwotach. C ałą kon
cepcję budżetu Jaroty przedstawię 
później. Najpierw musimy zamknąć 
poprzedni rok. Jest jeszcze wiele rze
czy „wiszących”. Dowiaduję się nadal 
o umowach, zobowiązaniach, o któ
rych wcześniej nie wiedziałem. Niby 
minęły już trzy tygodnie, ale nie mogę 
z czystym sumieniem powiedzieć, że 
mam stuprocentową wiedzę na temat 
finansów klubu. Mogę oszacować, że 
na dzień wyboru mnie na prezesa za
dłużenie klubu wynosiło ok. 300 tys. zł.

rarn się dać Jarocie. Chciałbym
^ ć  klub na solidnych funda-

Pr .T o n a ln ie  fundam entów  tu taj 
aktycznie nie ma żadnych...

Buri ° t0 "baśnie trzeba je zbudować, 
owanie klubu, gdzie przychodzi 

Zes i daje pieniądze, to moim
ę ,ar>>em działanie na krótką metę.
1̂ ' b y m  stworzyć klub, który będzie 

06111 dla społeczności jarocińskiej... 
■■•czyli liczysz na p ien ią d ze  

■Piasta?
fjc. '  s?er°ko rozumianego miasta.
tUc.ę na współpracę z różnymiinsty- 

■*aini będącymi w Jarocinie, które

Na dzisiaj wszystkie moje działania 
koncentrują się na spotkaniach z wie
rzycielami klubu, które polegają na 
ustaleniu, w jaki sposób klub będzie 
w stanie rzetelnie się z tych zobowią
zań wywiązać.

Jakie wierzytelności udało się do 
tej pory uregulować?

Zgodnie z zapowiedzią piłkarze 
i pracownicy klubu otrzymali wyna
grodzenia za październik i listopad. 
Ża grudzień już też. Wszystkie zale
głe pieniądze zostały wypłacone. Co 
prawda wciąż gonimy własny ogon, 
bo wymagalne stały się wynagrodzenia 
styczniowe...

...a  lutowe?
Lutowe jeszcze nie, bo są do 20 

marca. Natom iast jesteśmy jeszcze

podejmą się współfinansowania klu
bu. To jest oczywiście część budżetu, 
ale nie wyklucza to innego wsparcia. 
Będę robi! wszystko, żeby zaintereso
wać produktem sportowym, jakim jest 
Jarota, jak największą rzeszę małych 
i większych prywatnych firm i przeko
nać je, że warto, bo dato  im wymierne 
korzyści.

Co tobie w  ciągu trzech tygodni 
urzędowania udało się zrobić? Bo 
na razie też tylko mówisz. Wolałbym  
usłyszeć jakieś konkrety. Co udało 
się załatwić?

W każdym dniu, który poświęcam 
na działalność w klubie, odbywam 
szereg spotkań z najróżniejszym i 
podmiotami. Udało mi się podpisać 
najważniejszą dla mnie umowę spon
sorską ze spółką Jarocin Sport, która

jedną wypłatę winni zawodnikom 
i pracownikom, bo to dotyczy wszyst
kich związanych z klubem.

Jakie są jeszcze zaległości, które 
trzeba uregulować? Z tego co wiem  
to zobowiązania wobec spółek gmin
nych m ają zostać skompensowane 
w  reklamie.

Nie wszystkie umowy zostały jesz
cze podpisane. To ma być znacznie 
szerszy zakres współpracy niż tylko 
reklama na stadionie. To będzie na 
przykład zgoda na wykorzystanie lo- 
gotypu Jaroty, który ma swoją cenę, 
określoną wartość. To będzie moż
liwość udziału osób, w końcu pu
blicznych, czyli zawodników, trenera 
w działaniach marketingowych pro
wadzonych przez naszych sponsorów. 
Oczywiście te wszystkie świadczenia

będą dostępne w zależności od stopnia 
zaangażowania finansowego...

...czyli będą różne pakiety spon
sorskie?

Dokładnie. Może to być na przy
kład możliwość zorganizowania me
czu pokazowego z pracownikami 
sponsora. Może to być jakiś festyn, 
w którym wezmą udział zawodnicy. 
To jest także oczywiście reklama we 
wszystkich kanałach, w których klub 
się pokazuje. Na bilbordach, na pla
katach, na biletach, na stronie inter
netowej. Mamy wiele pomysłów dla 
naszych potencjalnych sponsorów, 
żeby ich przekonać, że to będzie im 
się opłacać.

Z tego co w iem  na konto Jaroty 
wpłynęły już jakieś pieniądze. Skąd 
się one wzięły?

To są właśnie pieniądze z pierw
szych umów sponsorskich.

Czyli od Jarocin Sport?
Na razie to są dwie umowy. Współ

pracujemy z Jarocin Sport i z Jaro
cińskim Funduszem Poręczeń Kre
dytowych. Liczę, że przy kolejnej 
rozmowie będę mógł powiedzieć, że 
współpracujemy z kolejnymi pięcioma, 
siedmioma, dziesięcioma podmiotami. 
Chciałbym zachęcić do współpracy 
jak najwięcej firm. Staram się znaleźć 
najkorzystniejsze warunki dla klubu. 
Na przykład, jeśli chodzi o pralnię, do 
tej pory klub płacił 8 zł. za kilogram, 
a udało się znaleźć fajnego partne
ra, który będzie nam prał za 3,50 zł. 
Chcąc zapanować nad finansami klu
bu muszę trzy razy pochylić się nad 
każdą umową.

Czy piłkarze poszli klubowi na 
rękę i zgodzili się na obniżenie kon
traktów?

Nie jest moim celem oszczędzanie 
na zawodnikach, bo chciałbym, żeby 
Ja ro ta  osiągnęła sukces sportowy. 
Piłkarze bardzo mocno się poświęcili 
dla klubu. Szczególnie chciałbym do
cenić te wszystkie osoby, które zostały 
w Jarocinie. Bo mogli się pożegnać 
z Jarotą pisząc pismo o rozwiązanie 
kontraktu z winy klubu, bo klub nie 
płacił im przez kilka miesięcy. Warto 
zaznaczyć, że jak na warunki trzecioli- 
gowe kontrakty piłkarzy w Jarocinie są, 
według moich szacunków, o połowę 
niższe niż u naszych bezpośrednich 
rywali w tabeli.

Z Jackiem Pacyńskim i Piotrami 
G arbarkiem  i Skokow skim  grałeś 
w jednej drużynie. N ie boisz się, że 
„wejdą ci na głowę”? Nadal jesteście 
kolegami, tylko że teraz jesteś ich 
szefem.

Jestem prezesem, doTtórego każ
dy może wejść, porozmawiać. Wszyscy 
dobrze wiedzą, że się znamy. To zupeł
nie nie zmieniło naszych relacji, nadal 
mówimy sobie po imieniu, a nie panie 
prezesie. Natomiast jakaś hierarchia 
obowiązuje.

Z reguły bywa tak, że nowy pre
zes wprowadza do zarządu „swoich 
ludzi” . Ty wszedłeś sam, bez zaple
cza. Dostałeś jakby zarząd w  spadku. 
Nie obawiasz się, że w  tej sytuacji 
możesz mieć mniej do powiedzenia 
w  klubie niż byś chciał?

Od samego początku uwalałem, 
że będzie dużo korzystniej, kiedy będę 
współpracował z osobami związanymi 
bezpośrednio z Jarocinem.

Czyli nie obawiasz się buntu na 
pokładzie?

Nie.

A ja słyszałem, że pierwszy bunt 
już jest...

To znaczy?
Podobno jeden z nowych człon

ków zarządu zrezygnował ze swej 
funkcji.

To prawda. Chodzi o Marcina 
Jantasa. Powodem rezygnacji były 
przyczyny osobiste. "Rozstaliśmy się 
w pełnej zgodzie. Marcin zadeklaro
wał w dalszym ciągu pomoc klubowi. 
Nie ma co ukrywać, że piłka nożna 
jest sportem kontuzjogennym i dobra 
współpraca z dyrektorem szpitala jest 
bardzo potrzebna. Nie ma między 
nami żadnego konfliktu.

Kto go zastąpi w  zarządzie?
Tego jeszcze nie wiem. Wybory 

uzupełniające planujemy przeprowa
dzić podczas walnego zgromadzenia 
zatwierdzającego sprawozdania-. Pew
nie odbędzie się ono w ciągu kilku 
najbliższych tygodni.

Liga rusza, nie ma budżetu...
Ta runda w ogóle będzie dość-  

specyficzna. Chciałbym prosić jaro
cińskich kibiców o wsparcie. Pamiętam 
czasy, kiedy w Jarocinie na każdym 
meczu frekwencja wynosiła ponad 
tysiąc osób. Uważam, że osoby, które 
kiedyś kibicowały Jarocie nie zniknęły, 
nie wyprowadziły się z Jarocina. To 
jest ciągle ten drzemiący potencjał 
i chciałbym wszystkich zachęcić do 
przychodzenia na stadion.

Jaki jest cel sportowy dla Jaroty 
na rundę wiosenną?

Plan minimum to oczywiście M 
zakwalifikowanie się do trzeciej- ligi 
w nowym wydaniu. Czyli trzeba być 
w pierwszej siódemce w tabeli. Patrząc 
na to, że jesteśmy liderem można po
wiedzieć, że ten cel jest minimalistyczny, 
natomiast z drugiej strony konkurencja 
w tej lidze jest znaczna i wiele klubów 
ma nadzieję, że w tej zreformowanej 
I I I  lidze zagra. Oczywiście będąc na 
pierwszym miejscu w tabeli zakłada się 
również grę o najwyższe cele i z tego się 
nie wycofujemy. Pracownik klubu był na 
spotkaniu w PZPN na temat wymogów 
licencyjnych dotyczących gry w U lidzes^- 
Będziemy na zarządzie dyskutować 
i analizować poszczególne punkty, tak 
żeby spełnić wymagania licencyjne, 
żeby w sytuacji, kiedy przyjdzie sukces 
sportowy być gotowym na awans.

A jakie cele stawiasz sobie?
Mam w głowie dwie rzeczy. Po 

pierwsze pełne trybuny i doping dla 
zawodników na każdym meczu. Spo
tkanie Jaroty powinno być świętem 
piłki nożnej w powiecie. Frekwencja 
na meczach to coś cq utwierdzi mnie 
w przekonaniu, że warto się poświęcać ^  
i obieramy dobiy kierunek w zarządza
niu klubem. Marzy mi się nowa druga 
trybuna dla kibiców, ale muszę mieć 
argumenty w rozmowach z władzami 
miasta, że obecna pojemność stadio
nu nam nie wystarcza. Po drugie to 
realizacja misji klubu wychowywania 
i szkolenia młodzieży. Naturalną koleją 
rzeczy każdy młody chłopak z okolicy 
rozpoczynający przygodę z futbolem 
powinien swoje kroki skierować do Ja
roty. Trzeba więc im zapewnić odpo
wiednie warunki. Tworzymy od podstaw 
Akademię Piłkarską Jarota, na nowych ’ 
zasadach, inwestujemy w szkolenie tre
nerów i będziemy się starać przekonać 
do siebie młodych adeptów piłkarskiego 
rzemiosła. .
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WYNIKI SPOTKAŃ 
SPARINGOWYCH DRUŻYN 
TRZECIOLIGOWYCH:
Polonia Środa

- Kotwica Kórnik (IV liga) H
Start Warlubia

- Gedania Gdańsk (IV liga) 4:0
Sparta Brodnica

-Wista II Płock (IV liga) 0:0
Sokół Kłoczew

-Wda Świacie 4:1
Kujawianka. Izbica Kuj.

-Start Radziejów (klasa okręgowa) 6:1
Sparta Oborniki Wlkp. (IV liga)

- Unia Swarzędz 2.0
Śląsk II Wrocław (III liga)

- KKS 1925 Kalisz 3:2
Centra Ostrów

- Stal Pleszew (klasa okręgowa) 6:2
LKS Gołuchów (klasa okręgowa)

Ostrowa Ostrów 1:0
Górnik Konin (IV liga)

Pelikan Niechanowo 0:3
Sparta Szamotuły (klasa okręgowa)

- Loch II Poznań 0:5 (PP)
Nielba Wągrowiec

- Płomień Połajewo (klasa okręgowa)
9:1 (PP)

WYNIKI SPARINGÓW JAROTY:
Chrobry Głogów (I liga)

-Jarota Hotel Jarocin 3:1
Jarota Hotel Jarocin

- Ostrowa Ostrów Wlkp. 0:3
tarota Hotel Jarocin

- Miedź II Legnica (III liga) 1:1
Jarota Hotel Jarocin

- Biały Orzeł Koźmin (IV liga) 0:0
Jarota Hotel Jarocin

- Górnik Konin (IV liga) 2:2
Jarota Hotel Jarocin

- KGHM ZANAM Polkowice (III liga) 1:1 
Jarota Hotel Jarocin

- KKS 1925 Kalisz 2:1
Jarota Hotel Jarocin

- Rawia Rawicz (IV liga) 4:1

<3*

Porażka przed ligą
Jaro ta Hotel Jarocin przegrała 

1:3 z Chrobrym Głogów w ostatnim 
sprawdzianie przed wznowieniem 
rozgrywek trzeciohgowych. Nie do
szło do skutku za* to spotkanie IV 
rundy Okręgowego Pucharu Polski 
z Wielkopolaninem Siemianice. Ka
liski Okręgowy Związek Piłki Nożnej 
przełożył wszystkie spo tkania ze 
względu na zły stan boisk. Pucha
rowe mecze odbędą się 16 marca.

Pierwotnie na zakończenie okre
su przygotowawczego Jarota m ia
ła zmierzyć się z Widzewem Łódź. 
O sta teczn ie łódzki zespół zrezy
gnow ał ze sparingu . Januszow i 
Niedźwiedziowi udało  się jednak 
załatwić atrakcyjnego przeciwnika 
i jarociniacy zagrali z pierwszoligo
wym Chrobrym Głogów. Co prawda 
pierwszoligowym tylko z nazwy, gdyż 
Ireneusz Mamrot, trener Chnjbrego, 
w meczu z Ja ro tą  wystawił drugi 
skład (pierwsza jedenastka dzień 
wcześniej pokonała w ligowych der- 
bach 2:1 Miedź Legnica).

Jarociniacy choć przegrali 1:3 
pozostawili po sobie dobre wraże
nie. Pierwsza połowa zakończyła 
się dwubramkowym prowadzeniem 
ekipy z Głogowa. Obie bramki po 
kontratakach zdobył Wiktor Kobie
la. Po przerwie Chrobry, za sprawą 
Roberta Pisarczuka, podwyższył na
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W ośmiu sparingach Jarota zanotowała dwa zwycięstwa, cztery remisy 
i dwie porażki
3:0. Chwilę później Piotr Garbarek 
strzałem głową, po dośrodkowaniu 
Piotra Skokowskiego z rzutu wolne
go, pokonał wracającego po kontuzji 
między słupki Sławomira Janickiego.

Ja roc inacy  zaczynają ligowe 
rozgrywki z pozycji lidera. Z im ą 
ta rganą problem am i Jaro tę  o p u 
ścili M ateusz Filipowiak, Dominik 
Chromiński i Bartosz Kieliba, którzy 
zasilili poznańską Wartę. Z drużyny

odeszli także M ateusz Ławniczak 
i drugi z bramkarzy - M ateusz De- 
ege. Na ich miejsce przyszli bram 
karze: Mateusz Szulc (Olimpia Gru
dziądz) i Sebastian Kmiecik (Biały 
Orzeł Koźm in), stoper Sebastian 
Kopeć (Górnik Łęczna), ofensywny 
zaw odnik W iktor P lan e ta  (Znicz 
Pruszków) oraz obrońca Jakub Cza- 
pliński-(Rozwój Katowice). Do ze
społu dołączyli również jarocińscy

juniorzy, którzy otrzymywali spor° 
szans w sparingach. T e ore tyczn ie  
skład nie został uszczuplony, me 
wiadom o tylko, czy nowi piłkarze 
załatają dziury po podstawowy^ 
graczach z jesieni.

W w eekend na dobre  rusz3 
liga. W pierwszej wiosennej kolej' 
ce podopieczni Janusza Niedźwie' 
dzia zagrają w sobotę we Wronkach 
z rezerwami poznańskiego Lecha- 
które w ostatnim meczu przed walk? 
o punkty wygrały 5:0 w pucharze 
Polski ze Spartą Szamotuły.

0

CHROBRY 6Ł0CIW 

JAMTA M IE JARACH

Jarota: Marek Szulc (78. Sebastian Kmiecik) - Dawid P W ł^  
bastian Kopeć (54. Dawid Dolata), Piotr Garbarek, Piotr Skokom 
(83. Jakub Czapliński) - Krzysztof Czabański, Jędrzej Ludwik 
(77. Mikołaj Marciniak), Jacek Pacyński, Wiktor Planeta, J ^  
Kietb, Hubert Antkowiak (83. Mateusz Dunaj)

Chrobry: Mariusz Rzepecki (60. Sławomir Janicki) - 
Pisarczuk, Mateusz Długołęcki, Michał Michalec, Karol H o d o jjj 
Marcel Dobrakowski (65. Kamil Kotyla), Patryk Malinowski, 
Gąsior, Dominik Kościelniak, Michał Bednarski, Wiktor Kobieła

1 :0 -Wiktor Kobiela (6.)
2 :0 -Wiktor Kobiela (31.)
3:0 - Robert Pisarczuk (65.)
3:1 - Piotr Garbarek - głową, po dośrodkowaniu Piotra ŚW' 
kowskiego z rzutu wolnego (69.)

► MISTRZOSTWA WIELKOPOLSKI MŁODZICZEK W  SIATKÓWCE

Wielki finał w  Jarocinie
Jaroc in  będzie g o sp o 

darzem turnieju finałowego 
Mistrzostw Wielkopolski Mlo- 
dziczek w Siatkówce. W zawo
dach, które zostaną rozegrane 
w sobotę i niedzielę - 12 i 13 
marca w hali spółki Jarocin 
Sport oprócz TKS-u Siatkarz 
udział wezm ą UKS Środa 
Wlkp., UKS Hetman Sobie
ski Poznań. UKS ZSMS Po
znań, UKS Kaniasiatka Go
styń i PTPS Piła. Jarocinianki 
zapowiadają walkę o medal. 
Awans do rozgrywek central
nych wywalczą trzy pierwsze 
zespoły.

Pierwszego dn ia roze
grane zo s ta n ą  elim inacje 
grupowe. TKS Siatkarz za
gra z UKS ZSM S Poznań 
i drużyną z Gostynia. Dwie 
najlepsze drużyny z każdej 
grupy w niedzielę powalczą 
o medale.

- Nie ukrywam, że je sz
cze trzy miesiące temu byłem 
bardziej przekonany, ze zdo
będziemy medal. Teraz mam  
trochę obaw. W sobotę trener 
nie będzie m iał do dyspozycji 
wszystkich zawodniczek. W tym 
dniu musimy przede wszystkim 
wygrać jeden mecz, żeby wejść 
do strefy medalowej, a w nie-

Sktad TKS-u Siatkarz: Patrycja Ignasiak (kapitan), Aleksandra 
Styś, Julia Misiak, Martyna Kujawa, Julia Kita, Anna Regulska, 
Marlena Mrówczyóska (libero), Zuzanna Malinowska, Wiktoria 
Antczak, Julia Marciniak, Dorota Lipowicz. Opiekun: Adam 
Sobczak

WYNIKI TURNIEJÓW PÓŁFINAŁOWYCH MISTRZOSTW 
WIELKOPOLSKI MŁODZICZEK W SIATKÓWCE:

*1 turniej - Jarocin
UKS Środa - UKS Murowana Goślina 2:0

(25:18,25:17)
TKS Siatkarz Jarocin -UKS Środa 1:2

(25:21,23:25,12:15) 
UKS Murowana Goślina - TKS Siatkarz Jarocin 0:2

(21:25,15:21) !

* II turniej Środa Wlkp.
UKS Murowana Goślina - Olimp Września 2:1 j

(22:25,25:20,16:14) 
UKS Środa - UKS Murowana Goślina 2:1

(25:11,22:25,15:11) 
Olimp.Września - UKS Środa 0:2

(18:25, 15:25)

* III turniej - Murowana Goślina
UKS Murowana Goślina - Olimp Września 1:2

(25:23,26:28,13:15) 
TKS Siatkarz Jarocin, - UKS Murowana Goślina 2:0.

(25:18,25:19)
Olimp Września -JKS Siatkarz Jarocin 0:2 j

(20:25,9:25)

* IV turniej - Września
UKS Środa - Olimp Września 2:0

(25:20,25:20)
TKS Siatkarz Jarocin - UKS Środa 0:2

(24:26,17:25)
Olimp Września - TKS Siatkarz Jarocin 1:2

(11:25, 25:15, 6:15) j
Tabela:
1. UKS Środa Wlkp.
2. TKS Siatkarz Jarocin
3. UKS Murowana Goślina
4. Olimp Września

6 12 
6 10 
6 7 
6 7

12:2
9:5

411
4:11

dzielę, ju ż  w pełnym składzie 
powalczymy, mam nadzieja
0 złoty medal - mówi Michał 
Sorek, prezes TKS-u Siatkarz.

Rozgrywki m istrzostw  
Wielkopolski, które odbywa
ły się systemem turniejowym, 
wystartowały w październi
ku. W dwunastu spotkaniach 
zaw odów  elim inacyjnych
1 ćwierćfinałowych ja ro c i
nianki zanotowały komplet 
zwycięstw tracąc zaledwie trzy 
sety. W półfinałach poszło im 
nieco gorzej i zaliczyły dwie 
porażki z UKS-em  Środa 
Wlkp., ale z drugiego miejsca 
w grupie wywalczyły awans 
do finałów (wyniki turniejów 
półfinałowych obok).

- Naszym atutem powinna 
być jarocińska publiczność. Li
czymy na wsparcie miejscowyeh 
kibiców. Właśnie dlatego stara
liśmy się o organizację finałów  
Żeby nasi kibice pomogli narń 
odnieść sukces - mówi prezes 
TKS-u.

O rganizatoram i finało
wego tu rn ie ju  M istrzostw  
W ielkopolski M łodziczek 
w Siatkówce są TKS Siatkarz 
Jarocin, spółka Jarocin Sport 
oraz WZPS.

(faf)

PLAN GIER TURNIEJU FINAŁOWEGO MISTRZOSTW WIELKOPOLSKI:
SOBOTA-1 2  MARCA
PTPS Piła
Kaniasiatka Gostyń 
Hetman Sobieski Poznań 
UKS ZSMS Poznań 
UKS Środa Wlkp.

-UKS Środa Wlkp.
-  TKS Siatkarz Jarocin
-PTPS Pita-
- Kaniasiatka Gostyń
- Hetman Sobieski Pbznań

TKS Siatkarz Jarocin -  UKS ZSMS Poznań

NIEDZIELA-1 3  MARCA 
Mecz o V miejsce
3. zespól grupy A -  3. zespół grupy B 
Półfinały:
1. zespół grupy A -  2. zespół grupy B
2. zespół grupy A - 1 .  zespół grupy B 
Mecz o III miejsce
Finał

http://www.jarocinska.pl

